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Ima Szent Rókushoz

Istenünk, te Szent Rókus kérését meghallgatva
számtalan embert megszabadítottál 

a pestis járvány halálos betegségéből.
Megengedted, hogy Szent Rókus halála előtt 

utolsó kívánságával élhessen. 
Arra kért téged, mindenható Atyánkat, hogy 

akik Jézus nevében áhítattal megemlékeznek Szent Rókusról, 
azok megszabadulhassanak járványos betegségüktől.

Ezért most nagy bizalommal kérünk Istenünk, 
add kegyelmedet, hogy ezen járvány idején mi, 

akik áhítattal fordulunk hozzád –a járványok védőszentje, 
Szent Rókus közbenjárását kérve – megszabaduljunk 

a járvány halálos veszedelmétől, 
a mi Urunk, Jézus Krisztus által. Ámen.

Jánossy Gábor

Ima a beoltottakért

Teremtő Atyánk!
Szent akaratod szerint add kérésünkre áldásodat,

és védelmezz minket!
Szeretettel kérünk téged, Szent Rafael, mint 

Isten gyógyító főangyala, hogy 
az érintett ember őrangyalával együttműködve

minden eddig beoltott és ezután beoltásra kerülő
magyar emberre az oltás helyén
tedd rá az Úr Jézus †-jének jelét, 

hogy annak áldása Isten terve szerint 
csökkentse vagy érvénytelenítse 
az oltás esetleges káros hatását 

az illető ember sorsában,
Krisztus, a mi Urunk által. Ámen.

M.G.Mária
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Szűz Mária az Újszövetségben (15.)
V. Az Édesanya (folytatás)

Jézus bemutatása a templomban (folytatás)

Munda cor meum...
A másik törvényt a Leviták könyve 12. fejezete tartalmazza, amely szerint a 
szülés tisztátalanságot okozott. Az anya negyven napig ki volt zárva a temp-
lomból és az emberek társaságából. Utána a tisztulási szertartás elvégzésével 
újra tisztává lett és megszabadult a különböző korlátozási rendelkezésektől. 
Az anyának meg kellett jelennie a templomban és ott áldozatot kellett bemu-
tatnia, ami vagy bárányból és galambból, vagy ha szegények voltak, egy pár 
galambból állt. Szent Lukács arról értesít bennünket, hogy Jézusnak bemuta-
tásával együtt a Szűzanya eleget tett ennek a törvénynek is, mégpedig a szegé-
nyek módján. Mária a „szüzek szüze”, a „Szűzanya”, neki egyáltalán nem volt 
szüksége tisztulásra. „Elragadó látvány, – elmélkedik Prohászkánk a Gyer-
tyaszentelő titkán – a legtisztább s legnagyobb lélek a tisztulás törvénye alatt. 
Homlokán az érintetlenség méltóságának fénysugara, szemeiben a tiszta lé-
lek ragyogása; liliom és mirrhaillat ruháiban; karjain az isteni gyermek s ez a 
Szűz mégis tisztulni jön; érzi, mily szent s tiszta az Úr.” A Szűzanya a legtisz-
tább szűz, mégis eleget tesz a törvénynek: alázatból, engedelmességből, s úgy 
gondoljuk, örökérvényű példaadásul, hogy áldozatunkkal az Úr elé csak tisz-
ta szívvel és tiszta szándékkal járuljunk. Csak így lesz kedves és elfogadható. 
A szentmisének mindjárt az elején ezért van a közgyónás, s később, hogy mást 
ne is említsünk, a kézmosás is ezt jelképezi: az Úr csak a tiszta és a hű szívek-
nek áldozatát nem veti meg!

Gyertyaszentelő Boldogasszony
Az Úr Jézusnak a templomban való bemutatását február 2-án, Gyertyaszentelő 
Boldogasszony napján ünnepeljük. Csak magyarul hangzik így a neve, de na-
gyon kifejező és találó. Jézus bemutatása a templomban, illetve égi Atyjának 
való szentelése a gyertyaszentelés szertartásában jut a legszebben kifejezésre. 
Az égő gyertya ugyanis az Egyház liturgiájában a megváltó Istenembert jelké-
pezi. Már az agg Simeon a világ világosságának nevezi az Úr Krisztust. Ak-
kor ez a teremtetlen Fény, ez az áldozatra szánt enyészhetetlen Tűz, ez a föl-
döntúlian ragyogó világosság a Szűzanya karján vonult be a templomba, most 
pedig a lángoló gyertya jelképében a hívek kezében világol, s az élő hit ke-
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különösen a hétszer szentelt gyertyát tartják hasznosnak. El szokták tenni, 
mert azt tartják, hogy a világ vége előtt nagy sötétség lesz és csak az ilyen 
gyertyával lehet világítani.

Anyaavatás
Mária tisztulásának is van nyoma a liturgiában az anyaavatás szentelményében. 
Szép, de sajnos egyre inkább feledésbe menő szertartás. Mikor az anya gyer-
meke világrahozása után először hagyja el otthonát, első útja újszülöttjével 
együtt Isten házába vezet. Ma már természetesen nem a tisztulás elnyerésé-
ért, amelyre a keresztény anyának nincsen szüksége, hanem inkább hálaadás-
ból a szerencsés szülésért és az egészséges gyermekért: Isten ajándékáért. A 
pap is az öröm színében, fehér stólában imádkozik felette és megáldja: „Min-
denható örök Isten, ki szűz Mária születése által minden keresztény anyának 
fájdalmát örömre változtattad, tekints kegyesen szolgálódra, aki boldogan jön 
templomodba neked hálát adni, add, hogy ez élet után Szűz Mária érdemeiért 
és közbenjárására gyermekével együtt az örök boldogságba eljuthasson…”

 (Mihályi Gilbert O.PRAEM.: Szűz Mária az Újszövetségben, 
1954., Anonymus, Róma, 127-130.o.)

Nagy testvériség?

A kereszténység és muzulmánság 1400 éve szemben áll egymással, mivel a 
muzulmánság megalakulása óta erőszakkal igyekszik terjeszkedni, mely során 
a keresztények lemészárlása, rabszolgává tétele mindig is hozzá tartozott hó-
dításaikhoz. Ma is ezt teszik Közel Keleten és Afrikában. Ismert ugyan, hogy 
a muzulmánságnak van egy békés ága, mely a muzulmán lakosság többsé-
gét teszi ki, de a történelem azt mutatja, hogy az 1400 év alatt mindig az erő-
szakosak irányították a muzulmán országokat, ezáltal az ő akaratuk érvénye-
sült. Ezért is volt és van oly sok hódítási kísérletük világszerte. Néhány vezető 
imámjuk azt tanítja, hogy lesz egy végső nagy csata a világban, melyet köve-
tően muzulmánná válik az egész világ.

Egyházunknak három Mária ünnepe is kötődik a kereszténység muzulmán-
sággal szemben vívott sok évszázados küzdelmeihez, hiszen csak így tudta 
megtartani az adott területek, például Európa keresztény önazonosságát.

resztény életre ösztönző erejével izzik szívében. Akkor az Úr Krisztus szemé-
lyesen jelent meg Atyja házában és édesanyja, Mária által odaajánlotta magát 
egészen az ő szolgálatára, az elsőszülöttségnek a szó szoros értelmében rá vo-
natkozó követelménye szerint visszavonhatatlanul szentelte magát neki, most 
ez a megszentelt gyertya jelképében, de misztériumos valóságában megy vég-
be a hívek szeme előtt, akik a krisztusi megváltás gyümölcseiben először a 
keresztség szentségében részesültek. A keresztény emberélet hajnalán ezért 
kapja a keresztszülő keresztgyermeke nevében az égő gyertyát, a krisztusi hit 
minden utat beragyogó és minden sötétséget eloszlató világosságának a jel-
képét: vedd az égő gyertyát! A keresztény ember tehát tulajdonképpen fény-
hordozó. A megváltás, amelyre az első Gyertyaszentelőkor Jézus Mária által 
nyilvánosan és ünnepélyesen felajánlotta magát, a fényhordozó keresztények 
révén lesz a világban hatékony. S öregedő mai világunkban mire van inkább 
szükség, mint éppen a megváltásban kiáradó kegyelem mindent megújító ere-
jére! Orosiuszi Pál a nyugat-római birodalom haldoklásakor a világ pusztulá-
sa felett kesergőket a világban jelenlévő kereszténységre való hivatkozással 
vigasztalta és erősítette. Szentatyánk, XII. Piusz pápa is szüntelenül hangsú-
lyozza a kereszténység világmentő erejét és egyben a keresztény ember köte-
lezettségeit pusztuló világunk újjáépítésének munkájában. A Mária-évnek is 
ez a célja: váljunk mindnyájan, kivétel nélkül, az első fényhordozó, a Szűz-
anya nyomdokán a krisztusi világosság fáklyavivőivé! Csak így biztosítható, 
hogy a Regnum Marianumban és az egész világon a sötétség hatalmának min-
den mesterkedése ellenére sem fog kialudni Krisztus világossága.

A gyertyaszentelői liturgiának, illetve szentelménynek magyar népünk szo-
kásaiban való megnyilvánulásaira és hatására pár érdekes adattal szolgál a 
vallási néprajz kitűnő művelője, Bálint Sándor: „A Gyertyaszentelő Boldog-
asszony napján szentelt gyertya egyike a legrégibb hazai szentelményeknek. 
A Pray-kódex tanusága szerint a magyar középkorban ezen a napon először 
a tűzet áldották meg, majd ennél a tűznél gyújtották meg aztán a gyertyá-
kat. Népünknek azóta is egyik nagyratartott szentelménye. Nincsen katolikus 
parasztház, ahol ne volna. Rendesen a sublót vagy ládafiában tartják, vagy 
pedig felöltöztetve a falra akasztják, hogy főképpen vihar idején meggyújtsák 
s imádkozzanak mellette. Ezt gyújtják meg a vízkereszti házszentelésnél, to-
vábbá ha beteg családtaghoz kihozza a pap a Szentséget. A haldokló kezébe 
Szegeden azért adnak szentelt gyertyát, a világ világosságának, Krisztusnak 
jelképét, hogy az ördög ne tudjon rajta erőt venni. Piricsén (Szabolcs) azért 
teszik a kezébe, hogy ne keresse sokáig a mennyország ajtaját, Dombrádon 
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nagyajatollahhal, aki az iraki népet összefogó és egyesítő lelki vezető. Hang-
súlyozta, hogy nagyon fontosnak tartja a kölcsönös tisztelet és a párbeszéd 
ápolását. Al-Sistani nagyajatollah rezidenciája Najafban található, az Ali 
Imám kegyhely közelében, mely mecsetet a siiták Mekka és Medina után az 
iszlám harmadik szent helyének tartanak. Itt található Mohamed unokatestvé-
rének és vejének, az első iszlám hitre tért embernek a sírja.

2021. március 6-án délután Úr városába utazott Ferenc pápa, mely város Áb-
rahám szülőhelye. Itt rendeztek meg egy találkozót, melyet a vallások közötti 
párbeszéd és a testvériség elősegítésére tett erőfeszítések csúcspontjaként fo-
galmaznak meg a közel-keleti országban. Az „ábrahámi vallások” találkozóján 
rész vettek Ferenc pápa mellett muzulmán és zsidó vezető személyiségek.

Párbeszéd, testvériség. Szép szólamok, melyekkel kapcsolatban érdemes 
feltennünk a kérdést, hogy ezeknek mennyi a realitása, az igaz Istenhit tekinte-
tében? Az „Ábrahámi vallások” kifejezés is jól hangzik, de valóban mennyire 
ábrahámi a három vallás? Érdemes ezeket a kérdéseket megvizsgálni.

Ábrahámi vallások…
Ábrahám minden népek ősatyja az Ószövetségi Szentírás szerint. Ebben a te-

kintetben igazságot tartalmaz. De vizsgáljuk meg alaposabban ezt a kérdést. 
A zsidóság mind a mai napig várja a Messiás érkezését, ábrahámi hité-

ben, de ahogy Szent Pál mondja, mivel Krisztust elutasítják, „lepel borítja a 
szívüket”. Amikor Jézus Krisztust keresztre feszítették, akkor – a Szentírás 
szavai szerint – azt kiabálták, hogy az Ő (Jézus Krisztus) vére mirajtunk, és 
gyermekeinken (Mt 27,25). A főpapok döntése értelmében feszítették kereszt-
re Jézus Krisztust. Ebből automatikusan adódik, hogy a Katolikus Egyházzal 
semmilyen körülmények között nem lehet egyetértés, akik Jézus Krisztust A 
Megváltónak tekintik.

A muzulmánság az Ószövetségi és Újszövetségi iratokból alakította ki a 
Korán anyagát, melyben azonban Jézus Krisztust „csupán” egy prófétának 
tart, hiába, hogy a Korán alapjait tekintve esetleg ábrahámi örökségnek te-
kinthető, de Ábrahám hitével nem egyező változatban gyakorolja hitét. Ez az, 
ami miatt az elmúlt 1400 évben több tízmillió keresztényt öltek meg hitükért, 
vagy vetettek fogságba, és ez ügyben semmiféle bocsánatkérésnek még jele 
sem mutatkozik, hanem inkább azt lehet látni, hogy eltökélt szándékuk, hogy 
hitük szerint a muzulmánság a végső nagy csatában az egész világ uralkodó 
hitévé kell, hogy váljon. 

Jeruzsálemi tapasztalataim alapján egyértelműen kirajzolódik, hogy a zsi-
dók irányában is hasonló a muzulmánság hozzáállása. Szemtanúja voltam 

Keresztények Segítsége (május 24.)
Szűz Mária a keresztények legfőbb segítsége. Megtapasztalta ezt az Egyház 
1571-ben is a muzulmánok ellen vívott lepantói hajócsatában, ahol nem a 
fegyverek ereje, hanem a rózsafüzér aratott fényes győzelmet. A Keresztények 
Segítsége titulus ekkor került a Lorettói litániába.

1815-ben, VII. Piusz pápa a napóleoni fogságából való szabadulásáért, há-
lából rendelte el a Keresztények Segítsége ünnepet az Egyházban.

Mindenkor segítő Szűz Mária (június 27.)
A kereszténységet pusztító muzulmán inváziók során a katolikus hívők szám-
talanszor megtapasztalták a Szűzanya égi pártfogását. Így volt ez a nándor-
fehérvári diadal során, az egri vár védelmezésekor, a lepantói győzelemben, 
vagy Buda visszafoglalásakor. Szűz Máriához, mint a Keresztények Segítsé-
géhez fordult Isten Népe. E megszólítás további változata lett a Mindenkor Se-
gítő Szűz Mária, de azonos értelemben használták a Segítő Mária, Segítő Bol-
dogasszony megnevezéseket is. 

Az ünnep kezdetben június 24-én, 1913-tól június 27-én van.

Rózsafüzér Királynője (október 7.)
1571. október 7-én Lepantónál a hatalmas túlerőben levő török (muzulmán) 
hajóhaddal nézett farkasszemet a keresztény védősereg. Az Egyház fiai köz-
vetlenül a csata előtt együtt imádkozták a rózsafüzért, amint Szent V. Piusz pá-
pa rendelésére tette ezt akkor az egész Egyház. A katonák meggyóntak, és ön-
magukat felajánlva léptek a hadszíntérre. Ezt követően váratlanul a keresztény 
sereg számára kedvező irányt vett a szél, és a nyomasztó fölényben levő tö-
rök flotta elvesztette a csatát. E csodálatos győzelemért való hálából és a ró-
zsafüzér hathatós volta melletti örök tanúságul Szent V. Piusz pápa elrendel-
te Rózsafüzér Királynőjének ünnepét, amelyet először 1572-ben ületek meg. 
Így menekülhetett meg a muzulmán hódítástól Európa és őrizhette tovább ke-
reszténységét.

Érdekes mindezen előzmények után, hogy Ferenc pápa 2019. február 4-én 
Abu-Dzabian a muzulmánok és keresztények közeledéséről „Az emberi test-
vériségről szóló dokumentum”-ot írt alá a szunnita iszlám legfőbb vallási köz-
pontjának vezetőjével, Al-Azhar főimámmal (Magyar Kurir, 2019. 02. 08.)

Most, 2021. március 5-én Irakba utazott Ferenc pápa. Március 6-án dél-
előtt tárgyalt a legfőbb siita méltósággal, Sayyid Ali Al-Husayni Al-Sistani 
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gainak emlegetése, vagy hozzá kellene tenni azt a kérdést, hogy ezek a tulaj-
donságok az én életemben mikor valósulhatnak meg Isten részéről. Vannak-e 
ennek bizonyos „peremfeltételei”, vagy automatikusan működnek?

Isten végtelen irgalmassága az Isten alap tulajdonságából ered, hiszen Ő 
maga A Szeretet. Tehát minden időben boldogan és örömmel gyakorolja ezt a 
tulajdonságát velünk, ha mi teljesítjük hozzá a peremfeltételeket. Itt azért meg 
kell jegyezni, hogy az irgalmasság és az igazságosság kéz a kézben együtt jár-
nak, vagyis Isten irgalmasan igazságos, és igazságosan irgalmas. Amennyiben 
azonban igazságosan irgalmas, akkor kell, hogy legyenek peremfeltételei az 
irgalmassága gyakorlásának. Vannak is feltételei.

Amennyiben mi (adott esetben én magam) nem tudunk igaz hitbeli meg-
bánásban bűnbocsánatot kérni, akkor nem tudja gyakorolni rajtam Isten az ő 
irgalmasságát – hiszen az általa teremtett szabad akaratomat Isten figyelembe 
veszi (a sátánnal ellentétben, aki minden pillanatban, akaratomtól függetlenül 
igyekszik kísérteni). Tehát a „peremfeltétel” az irgalmassághoz az én bűnbá-
natom mértéke…

Ugyanígy érdemes megvizsgálnunk azt az alap isteni tulajdonságot, hogy Is-
ten mindenből jót tud kihozni. Igen, Isten valóban rendelkezik ezzel a tulajdon-
sággal, csak az a kis akadály, hogy ez szintén az én szabad akaratomhoz köthető. 
Amennyiben én szabad akaratomból nem kérem azt, hogy segítsen meg sanyarú 
helyzetemben, amennyiben nem könyörgök hozzá kegyelemért, akkor nem fog 
tudni segíteni rajtam, hiába ez a tulajdonsága, hogy tud segíteni.

Tehát az a megnyilvánulás, hogy Isten a rosszból is jót tud kihozni, az is az 
én esetemben a hitemhez, a bűnbánatomhoz, a szabad akarattal, igaz hittel tör-
ténő kérésemhez van kötve. Nem automatizmusként működő tulajdonság.

Sajnos a mai időkben egyre gyakrabban találkozunk hasonló megnyilvá-
nulásokkal Egyházunk vezető személyiségeitől is, mely esetekben meg kell 
vizsgálnunk, hogy egyezik-e hitünk alapjaival – hiába, hogy van-e teológiai 
előképzettségünk. Nehéz időket élünk, ehhez kell felnőnünk. Ehhez a fejlett 
hitérzékkel rendelkező hívek fel tudnak nőni, teológia képzettség nélkül is. 
Igyekezzünk megimádkozni ezen képességünket. Imádkozzunk egyre gyak-
rabban a tisztánlátás nagy kegyelméért, mert egyre zavarosabbak Egyházunk 
belső viszonylatai.

Jánossy Gábor

annak, amikor a muzulmán nők kimondottan és célzottan hergelték a zsidó 
katonákat – hétköznapi események. A zsidó katonaságnál belső parancs, hogy 
amennyiben muzulmánokkal harcolnak és megsérül egy muzulmán, akkor azt 
agyon kell lőni, nem szabad életben hagyni. A békére irányuló törekvések kö-
zöttük sem láthatók.

Ezen ismeretek birtokában igen nagy kérdés, hogy a párbeszéd és a testvéri-
ségi törekvés mennyire őszinte és jövőbe mutató ezen három vallás között, és 
hogy ez valóban a krisztusi egység igaz törekvését képviseli-e? Jézus Krisztus 
valóban mondta, hogy az a kívánsága, hogy „legyenek egyek” a hívők, de ezt 
a Katolikus Egyház által képviselt változatban gondolta el, nem azokkal, akik 
ezt a változatot – az egységet az egy igaz hitben! – nem tudják elfogadni, és 
nem is tesznek semmiféle gesztust annak érdekében, hogy ezt elfogadják.

Ilyen szempontból igen érdekes ezt a 2021. március 7-ére virradó este ese-
ményeit tekinteni, mely a híradások szerint a jövő irányát igyekszik felmutat-
ni, azt, hogy merre kellene haladnunk a következő években. (Nagyon nehéz 
bármilyen bővebb hírforráshoz jutni a március 6. estét illetően.) Ez az irány 
azonban igen sok kérdést vet fel, ezekben a végső időben. Érdemes ezeken 
elgondolkodni, hiszen március 6-án járt le a Jelenések Könyvének 1260 napja 
(Jel 12) a 2017. szeptember 23-án jelentkező igen speciális csillagképi együtt-
állást követően. E szerint március 7-én egy újabb időszak kezdődik…

Jánossy Gábor

Isten irgalmas és Isten mindenből jót hoz ki

Évekkel ezelőtt sokáig lehetett arról hallani Egyházunkban, hogy Isten véget-
lenül irgalmas, melyhez némely vezető beosztású papunk még hozzá is tet-
te, hogy nem olyan nagy baj, ha vétkezel, mert Isten végtelen irgalmával úgy-
is megbocsát. Mostanában, hogy a járványos hangulatban sok bajt érzékelünk 
magunk körül, egyre többször lehet hallani, hogy Isten mindenből jót hoz ki, 
ezért nem kell nagyon aggodalmaskodni.

Mind a két téma ilyen tálalásban mintha egy árnyalattal elcsúszna az igaz-
ságtól. Hiszen mindkét állítás valóban igaz, csak azzal a kis kiegészítéssel, 
hogy ebben az esetben Isten tulajdonságairól beszélünk. Isten valóban végtele-
nül irgalmas, és Istennek valóban lehetősége van minden rosszból jót kihozni. 
Az az egyetlen problémám ezzel, hogy elegendő-e nekünk Isten tulajdonsá-
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vezők Great Reset (a nagy újrakezdésnek) neveznek: a gazdaság, a társadalom és 
a tömegek globális rendszerének nagy újrarendezése, átalakítása.

Ebben a projektben a Covid – köszönhetően annak, hogy a tudomány ere-
deti feladatának, az emberéletek megmentésének, már régen hátat fordí-
tott, és magát az elit érdekeinek kiszolgálójává prostituálta – csak az alibi 
szerepét játssza, hogy a szabadság korlátozásokat, a kormányoknak a polgárok 
magánéletébe való beavatkozását és egy pszeudo-egészségügyi-rezsim felállí-
tását igazolni lehessen, melyben mindenfajta objektív tudományos evidenciá-
val szemben az egy helyen jelenlevők számát, az emberek közötti távolságot, 
a vásárláshoz, az eladáshoz, a lélegzéshez, sőt még az imádsághoz való módját 
és jogát felülről határozzák meg. Egyesek a (hivatalos) egyházi hierarchia fül-
siketítő hallgatása mellett elrendelték a templomok bezárását, vagy legalább-
is a vallási szertartások korlátozását, mikor Isten házát egy fokra helyezték 
a mozikkal vagy múzeumokkal, ugyanakkor azonban az abortusz-klinikákat 
„fontos hivataloknak” minősítették.

Ez egy olyan tévútra jutott hatalom paradoxona, melyet olyan embe-
rek gyakorolnak, akik lelkükben korrumpáltak, és eladták magukat a 
Sátánnak, akiknek ezért most – miközben konokul ismételgetik az üres 
szólamokat a demokráciáról és a néphatalomról –, hogy a nemzetközi elit 
politikai és financiális érdekeit kiszolgálják és megvédjék, a saját népük 
elleni diktatúra eszközéhez kell nyúlniuk. A gazdagok egyre gazdagabbá 
válnak, miközben a középosztályt, mely minden állam szociális támaszát 
és a nemzetek lelkét alkotja, tönkreteszik, megsemmisítik.

A francia forradalom a nyugati arisztokráciát pusztította el; az ipari forrada-
lom a parasztság számát minimalizálta és létrehozta a proletár tömegeket, ami 
a szocializmus és a kommunizmus katasztrófájához vezetett; a 68-as forrada-
lom a családot és az oktatást demoralizálta. Ez a Great Reset, amit most a 
globális elit akar megvalósítani, az utolsó forradalom, amivel rabszolgák 
alaktalan és anonim tömegét akarják létrehozni, akik az internettel össze-
kapcsolva, de lakásukba bezárva élnek, és akiket járványok vég nélküli 
sorozata fenyeget, melyeket azok találnak ki, akik ezek ellen már csodála-
tos oltóanyagokkal rendelkeznek.

Ezekben a napokban egy részletes terv szinkronizálásával, mely tervet egy 
központi kormány hajtat végre, különböző oldalak az oltáskényszer beveze-
tését javasolják, holott az oltóanyagok tényleges hatékonysága és lehetséges 
mellékhatásai még tökéletesen ismeretlenek. Ez a kényszer egy egészségügyi 
útlevél bevezetését hozza magával, melynek célja, hogy azok, akik beoltatták 

Ezek az emberek, eladták a lelküket a Sátánnak
Viganó érsek

2020. november 19-én a davosi világgazdasági fórum alapítója, Klaus Schwab 
ezt nyilatkozta: „A Covid a megfelelő alkalom a globális újrakezdéshez.” 
Schwab e mondattal valójában csak azt ismételte szolgai módon, amit 2009. 
május 3-án Jacques Attali a francia L’Express hetilapban mondott: „A törté-
nelem arra tanít bennünket, hogy az emberiség csak akkor tud szignifikán-
san továbbfejlődni, ha valóban fél: Ilyenkor először védekező-mechanizmuso-
kat alakít ki: olykor elviselhetetleneket (bűnbakok és totalitarizmusok), olykor 
haszontalanokat (elterelés céljából), olykor hatékonyakat (terápiásakat, me-
lyek szükség esetén minden eddigi morális alapelvet felszámolnak). Amint 
a válságnak vége van, a félelem átalakítja ezeket a mechanizmusokat, hogy 
a személyes szabadsággal összeegyeztethetőekké tegye, és egy demokratikus 
egészségügyi politikába olvassza be őket.”

Akkor, 2009-ben a sertés-influenzáról volt szó (H1N1 vírus), ami a média 
szerint áldozatok millióit követelheti, és amiért a nyugati államok oltóanyag-
dózisok millióit vásárolták meg a BigPharma-tól, melyeket soha nem használ-
tak fel, mert haszontalannak bizonyultak – kivéve azok számára, akik óriási 
nyereségért eladták őket.

Fel lehetne tenni a kérdést, hogyan lehetséges, hogy egy olyan influenza-
vírus, ami a WHO legújabb adatai szerint csupán alacsony mortalitást mutat, 
alig magasabbat, mint egy megszokott szezonális influenza-vírus, oda vezet-
hetett, hogy világjárványt hirdessenek ki, és erre hivatkozva a világ szinte 
minden országában gyakorlatilag azonos ellenintézkedések sorozatát indítsák 
el. Azt is megkérdezhetnénk, hogy miért diszkreditálják a már meglévő és 
hatékonynak bizonyult gyógyszereket, és állítják azt, hogy az oltóanyag az 
egyetlen jó megoldás a problémára. És azt is meg kellene értetni velünk, ho-
gyan lehetséges oltóanyagot előállítani, ha – az amerikai egészségügyi hivatal 
(CDC = Centers for Disease Control and Prevention) nyilatkozata szerint – a 
vírust még nem is izolálták? Vajon milyen ellenanyagot használnak fel, ha az 
ún. SARS-CoV-2-t nem lehet izolálni és kitenyészteni?

Ez az egész történet nyugtalanító valóságában egy világméretű tervnek látszik, 
melynek kiagyalói a föld egész lakosságának körében egy állítólagos világjárvány 
ürügyén alaptalan riasztást váltottak ki. Egy terv abból a célból, hogy borzalmas, 
globális méretű szociális és gazdasági válság jöjjön létre, hogy a népesség alap-
jogainak drasztikus megnyirbálását legitimálni lehessen. Ez az, amit maguk a ter-
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Mégis, nekünk, akik hiszünk Krisztusban, a mi egyetlen Urunkban, 
minden emberi megfontolás ellenére sincs okunk félni. Tudjuk, hogy mi, 
a keresztségben újjászületettek, nem vagyunk többé rabszolgák, hanem 
Isten gyermekei, és hogy a kegyelmi állapot megőrzésével Urunk barát-
ságában maradunk, és tökéletesen bízhatunk Benne, és teljesen rábízhat-
juk magunkat gondoskodó segítségére és hatalmas védelmére. Az igazi 
szabadság ugyanis ez: Isten gyermekeinek a szabadsága, akik az Ő tör-
vényeinek nem félelemből, hanem szeretetből engedelmeskednek, nem 
kényszerből, hanem mert az isteni akarathoz való ragaszkodás által saját 
életük tökéletes beteljesülését és teljes megvalósítását találják meg, mert 
minden lélek Isten nagyobb dicsőségére, és az örök boldogság a Megváltó 
iránti hűségért járó jutalomként lett megteremtve.

Ne nyugtalankodjon a szívünk! Azoknak az ügyeskedései, akik most a 
sötétségben működnek, világosságra fognak kerülni, és egész borzalmukban 
és perverz pokoli alakzataikban le fognak lepleződni. Hazugságok, csalások, 
erőszak, halál: ez a Gonosz kemény realitása, melytől a jóakaratú emberek csak 
iszonyodhatnak. Ha a mi Urunk gyermekeinek imádságát meghallgatásra méltat-
ja, akkor ez a hazugságokból és csalásokból álló épület nyomorúságosan össze 
fog dőlni, és építőinek újra el kell majd rejtőzniük, hogy az igazságosság szigora, 
és a népek megvetése és undora elől elmenekülhessenek.

Ezek a döntő órák: Tovább imádkozunk, recitáljuk a rózsafüzért, táplál-
kozunk a szent Eucharisztiával és bűnbánatot tartunk. Egyesült kiáltásunk, 
mely az isteni Felség trónja elé emelkedik, nem marad meghallgatás nélkül. 
Ne hagyjuk magunkat elbátortalanítani, mert a megpróbáltatás pillanatában 
Urunk megadja nekünk annak lehetőségét, hogy a Benne való bizalmun-
kat megmutathassuk és irgalmasságának nagyságát felismerhessük.

„Akármit kértek majd az Atyától az én nevemben, megteszem azt, hogy az 
Atya megdicsőíttessék a Fiúban” (Jn 14,13).

Urunk világosan megmondta nekünk: „Akármit.” Kérjük tehát az Atyát a 
Fiú, a mi Urunk és Megváltónk nevében, és legszentebb Édesanyja, a mi hatal-
mas közbenjárónk kérésére, hogy mutassa meg dicsőségét, adja meg szent Egy-
házának a felmagasztalást, ajándékozzon keresztény népeinek békét és jólétet, 
és imádkozzunk a bűnösök megtéréséért és Isten ellenségeinek a vereségéért.

„Felkél az Isten, és elszélednek ellenségei, elfutnak előle, kik őt gyűlö-
lik” (Zsolt 67,2)

(https://hu.endoftimenews.com/catholic-news/vigano-ersekezek-az-emberek-eladtak-a-
lelkuket-a-satannak, 2021.01.22.)

magukat, szabadon mozoghassanak, míg azok, akik ezt visszautasítják, se a 
nyilvános közlekedési eszközöket ne használhassák, se éttermekbe vagy szál-
lodákba ne mehessenek, se iskolákat és egyetemeket ne látogathassanak, bizo-
nyos mesterségeket és hivatásokat ne gyakorolhassanak és nyilvános helyeken 
ne tartózkodhassanak. Hogy ez az egyes személyek szabadságainak elvisel-
hetetlen megsértését jelenti, az a terv előkészítőit és propagálóit teljesen 
hidegen hagyja. A törvényhozók nem vonakodnak megfosztani a parlamente-
ket mindenfajta befolyásuktól, hogy zsarnoki intézkedéseiket keresztül vihes-
sék, jól tudva, hogy hatalmuk csak addig tart, amíg engedelmeskednek a 
Great Reset agendájának, amit a nemzetközi intézmények, mint az Európai 
Unió és az ENSZ is a magáévá tett.

Az erőknek ilyen masszív és koordinált mobilizálása láttán meglepődünk és 
megzavarodunk azok pimaszságán, akik azt tanácsolják nekünk, hogy szó nélkül 
el kell fogadnunk egy arctalan hatalmi csoport diktatúráját, mert ők így döntöttek. 
Megrökönyödünk és megrendülünk annak láttán, ahogyan a globális baloldal – és 
az USA demokratái – szolgai módon veti alá magát ennek az agendának, mely 
megvalósításában se határokat, se korlátokat nem ismer, és odáig megy, hogy 
olyan nagy és olyan súlyos választási csalást szervezzen meg, mely csak iszonya-
tot tud az emberben kelteni. Többszöri szavazatleadásról, halottak szavazatairól, 
olyan polgárokról, akik azt veszik észre, hogy nevükben ezer szavazatot adtak 
le, olyan közalkalmazottakról, akik az eredményeket manipulálták, miközben a 
választási helységek ablakait kartonokkal takarták le, és olyan komputerprogra-
mokról van szó, melyeket nem csak csalásra használtak fel, hanem melyeknek 
programjai eleve úgy lettek megtervezve, hogy egy komplex algoritmus segítsé-
gével a szavazatokat az egyik jelölttől a másikhoz irányítsák.

Eközben azt látjuk, hogy e hatalmas csalás mögött mindig ugyanazok 
az emberek állnak, akik mindig ugyanahhoz a párthoz tartoznak, és mindig 
ugyanannak az ideológiának szolgálnak. Olyan emberek ezek, akiknek az 
értelme és akarata megromlott, mert magukat egy gátlástalan zsarnok 
rabszolgájává tették, miután előbb vonakodtak egy jó, igazságos és ir-
galmas urat elismerni. Ahogy ők a bűn és az Isten elleni lázadás rabszol-
gaságát elfogadták, úgy akarják most az egész emberiséget a halál és a 
kétségbeesés szakadékába taszítani. Ez a Sátán nyomorult bosszúja, aki 
– miután arra képtelen, hogy azt, aki őt a pokolba hajította, legyőzze – 
megpróbál olyan sok lelket, amennyit csak lehetséges magával rántani, 
hogy ezáltal a Megváltó üdvművét semmivé tegye.
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egyértelműen képesek arra, hogy az emberi sejtek DNS-ét megváltoztatják, 
módosítják, sőt az utóbbi időben az is ismertté vált, hogy az áldott állapotú kis-
mamáknál a méhükben hordott gyermek DNS-e is automatikusan megváltozik 
az oltás után. Az Isten megteremtett minket egy adott gén állománnyal, mely-
be ezennel belenyúlunk. Meg kell jegyezni, hogy eddig az emberiség törté-
nelmében soha nem alkalmaztak embereken genetikát módosító oltásokat! Ne 
mossuk össze az eddig használt oltásokat a ma nekünk kínáltakkal, mert nem 
is hasonlítanak egymásra. Igen érdekes, hogy amennyiben a kukorica génjét 
módosítják, az ellen tiltakozunk, de ha az ember gén állományát változtatják 
meg például oltással, az normális??? Jó lenne gondolkodnunk…

Az egy további hitünket érintő kérdés, hogy Bill Gates 2005-ben a CIA-nek 
tartott előadásában bemutatta a bizonyos „isten gén”, a VMAT2 gén gátlását 
előidőző anyagot, melyet sikerült megalkotni, azért, hogy a fanatikus muzul-
mánokat egy oltással „lecsillapítsák”. Ettől a bizonyos anyagtól az ember val-
lásos érzületének neurólógiai alapjai lényegileg eltűnnek. Idevág az a tavaly 
nyári információ, hogy egy Fülöp-szigeteken élő önkéntes vállalta a Moderna 
próba oltásának felvételét. Ő, aki addig naponta elég sokat imádkozott, az ol-
tás után valamiért nem kívánta keresni a kapcsolatot az Istennel, nem tudott 
úgy imádkozni, mint azelőtt. Érdemes ezen is elgondolkodni.

Jánossy Gábor

A világjárvány bűnrészesei

A koronavírus járványnak nevezett eseményekkel kapcsolatban sok mindent 
el lehet mondani a globális és a helyi média tájékoztatásáról, kivéve azt, hogy 
kiegyensúlyozott és objektív lenne. Szinte mindegy, mit néz, olvas az em-
ber, ugyanaz a mondanivaló és üzenet jön le pártállástól függetlenül min-
denhol. Ezeknek köszönhetően olyan közhangulat alakult ki, hogy aki akár 
csak kérdések formájában veti fel a kételyeit, arra is inkvizíciós módszerekkel 
csapnak le akár a saját ismerősei, barátai.

Akik fel merik vállalni a véleményüket ugyanolyan kevesen vannak, mint a 
korábbi náci és kommunista diktatúra időszakában. A tömeg akkor is ment egy 
irányba, mert mindenhol azt hallotta, arra kell haladni. A következményeket 
ismerjük.

Érdemes elgondolkodni

Furcsa irányba halad mai világunk, de néha még furcsább azt tapasztalni, hogy 
olyan látszata van a dolgoknak, mintha az embereket sikerült volna lenevelni a 
gondolkodásról. Hiszen az interneten mindent készen kaphatunk – az más kér-
dés, hogy annak megfelelő válogatásához mégiscsak gondolkodni kellene… 
Vizsgáljuk meg az oltással kapcsolatos dolgokat az Istenhit fényében. (Itt most 
az abortált magzatokkal kapcsolatos viszonyról nem kívánok szólni, hanem 
egyéb összefüggésekkel foglalkozom.)

Az elmúlt hetekben, az oltási kampány felgyorsításával is összefüggésben 
igen furcsa reakciókat lehet tapasztalni, még hívő körökben is. A minap egy 
katolikus paptól hangzott el egy megjegyzés az oltást nem támogató hívő 
felé, hogy „aki nem akar oltakozni, az vét az ötödik parancs ellen”. Az ötödik 
parancs: ne ölj! Mit jelent, hogy öl valaki? Azt jelenti, hogy szándékosan ki 
akar valakit iktatni az élők sorából. Az elmúlt egy év tapasztalata az, hogy a 
Covidban eleinte kb. ezer megfertőzött emberből egy halt meg, talán most sú-
lyosabb a helyzet, és a megfertőzöttek között ezerből már 2-3 ember is meghal 
(az oltások miatt bekövetkező haláleseteket nem számolva), a többi idővel 
meggyógyul. Tehát ha én tudom magamról, hogy fertőző vagyok, és úgy is 
viselkedem én is és a környezetem is, hogy biztosan megfertőződjön mindenki 
a környezetemben, akkor van esélye annak, hogy az általam megfertőzött ezer 
emberből egy-két ember meghaljon – még így kisarkítva is nehéz ezt gyilkos-
ságnak nevezni. (Hiszen ha a fertőzöttség biztos tudatában is jár-kel valaki, 
akkor az sem szándékos, hanem gondatlanságból elkövetett emberölés.) De 
ha nem vagyok fertőző, hiszen semmi tünetem sincs, akár nemrég átestem a 
fertőzésen, és ezért védett is vagyok, akkor miért lennék gyilkos? Jó lenne, ha 
kicsit gondolkodnánk, mielőtt ilyen elképesztő erkölcsi támadást (mi több, íté-
letet!) intézünk hívőtársunk ellen. (Hitbeli szempontból mellékes kérdés, hogy 
járvány közben a járvány ellen eddig soha sehol nem oltottak, csak a járvány 
várható megjelenését megelőzően – lást pl. influenza elleni oltások)

Itt érdemes megjegyezni azt az információt, mely szerint egyre gyakrabban 
lehet hallani olyan esetekről, amikor valaki egy éve semmilyen tünetet nem pro-
dukált, az alkalmasint végzett tesztek negatívak voltak, de miután a második 
oltás is megkapta, azt követően két hét múlva már pozitív lett a tesztje, esetleg 
még kórházba is került. Akkor ki, mikor, hol, miért fertőz? Ki akar ölni?

De ha már Isten törvényeinél tartunk, akkor érdemes megvizsgálnunk, hogy 
mi van ezekkel az oltóanyagokkal. Az mRNS és a vektor alapú oltóanyagok 
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hogy az elhunytak száma 2020-ban teljes mértékben összhangban van az előző 
években elhunytak átlagával.

Ezeket az adatokat már a tudományos közösség is elismerte, még ha a mé-
dia továbbra is cinkosan hallgat róluk.

Egy olyan tervnek vagyunk tanúi, aminek egyáltalán nincsenek tudományos 
alapjai, és aminek egyetemes felháborodást kellene kiváltania. Az érintettek 
beismerése alapján tudjuk, hogy ezt az ál-világjárványt évekig tervezték, el-
sősorban a nemzeti egészségügyi rendszerek meggyengítésére és a pandémiás 
korlátozó intézkedésekre alapozva. Tudjuk, hogy egy nagyon sajátos forga-
tókönyvet követtek, ami azért született, hogy minden országban ugyanazt a 
választ adják, és hogy egységesítsék a diagnózisokat, a kórházi kezeléseket, 
az eljárásokat, az elszigetelési intézkedéseket és a polgároknak globális szin-
ten adott információkat. A COVID-19-et azzal az egyetlen céllal rendezték 
meg, hogy erőszakkal korlátozzák a természetes szabadságjogokat, az al-
kotmányos jogokat, a szabad vállalkozáshoz és a munkához való jogot.

A probléma nem önmagában a COVID, hanem annak felhasználása, ami a 
Világgazdasági Fórum által néhány évvel ezelőtt bejelentett Nagy Újraindítás 
megvalósítása érdekében történt, és amit ma pontról-pontra hajtanak végre 
azzal a szándékkal, hogy elkerülhetetlenné tegyék azokat a társadalmi vál-
tozásokat, melyeket egyébként a lakosság többsége elutasítana és elítélne.

Mivel a sokat dicsért demokrácia, ami a médián keresztül jól befolyásol-
ható, nem tette volna lehetővé a globalista elit által kívánt társadalombefo-
lyásolási projekt megvalósulását, szükség volt egy világjárvány fenyegetésére 
– amit a fősodratú média pusztítónak mutatott be –, hogy meggyőzzék a föld 
teljes népességét, hogy alávesse magát a korlátozásoknak és a zárlatoknak 
vagyis egy valóságos házi őrizetnek, hogy elfogadja, hogy programok marad-
nak el, az iskolai órákat felfüggesztik, sőt az istentiszteleteket is betiltják; és 
mindezt úgy érték el, hogy az összes érintett bűnrészes lett, különösen a poli-
tikai vezetők, az egészségügyi tisztviselők, sőt maga az egyházi vezetés is.

Az ebből fakadó károk, amelyeknek még nincs vége, hatalmasak és sok 
esetben helyrehozhatatlanok. Kimondhatatlan fájdalmat érzek, amikor a világ-
járvány kezelésének pusztító következményeire gondolok: családok mennek 
tönkre, gyermekek és fiatalok testi és lelki egészségét veszélyeztetik és meg-
fosztják őket a szocializációhoz való joguktól, az idősotthonok lakóit egyedül 
hagyták meghalni, a rákos és súlyos betegek kezelését teljesen elhanyagol-
ták, a vállalkozókat csődbe vitték, a hívektől megtagadták a szentségeket és a 
szentmisén való részvétel lehetőségét…

Carlo Maria Viganò érsek a kevesek közzé tartozik. Tudós, egyházi vezető, 
főpap, pásztor.

Az elmúlt hetekben több levelezőlistán terjed egy interjú magyar nyel-
ven, Carlo Maria Viganò érsekkel, ami eredetileg német nyelven jelent meg. 
A hozzánk eljutott változatoknál nem derült ki a fordító személye, aki kitű-
nően érti ugyan a német nyelvet, de a magyar változat sok helyen pontat-
lan, zavaros, nem volt megfelelő. Az Erdély.ma egyik önkéntes munkatársa 
felhasználva a korábbi változatot, újrafordította az interjút, ami a Deutsche 
Wirtschaftsnachrichten c. lapban jelent meg egy hónappal ezelőtt. Azért vál-
laljuk ennek a közlését, mert olyan gondolatokat tartalmaz, amelyek nem ke-
rülhetnek be a magyar nyelvű médiafelületek oldalaira, ugyanakkor egyete-
mes üzenete van, ami a Kárpát-medencére is kiterjed.

Carlo Maria Viganò (1941) a katolikus egyház érseke, aki 2011. és 2016. között 
az Egyesült Államok apostoli nunciusaként tevékenykedett. Viganòt 1968. március 
24-én szentelték pappá. Utroque iure doktori címet szerzett (mind a kánon, mind 
a polgári jog területén). 1973-ban lépett a Szentszék diplomáciai szolgálatába, és 
az iraki és a nagy-britanniai pápai diplomáciai képviseleteknél dolgozott, 1978 és 
1989 között az Államtitkárságon töltött be tisztségeket. 1989. április 4-én Stras-
bourgban, az Európa Tanács különmegbízottjának és a Szentszék állandó megfi-
gyelőjének nevezték ki. 2009-2011 között a Vatikánvárosi Állam kormányzója volt, 
megreformálta Vatikán város pénzügyeit és költségvetést, számos korrupciós esetet 
tárt fel. Rengeteg kérdésben Ferenc pápával ellentétes állásponton van. Korábban 
többször is Donald Trump volt amerikai elnökhöz fordult, aki kedvezően reagált 
a felvetéseire, és mindenkit arra buzdított, hogy olvassa el Viganò gondolatait.

– A korom, érseki státuszom és zárkózott életem nem hasonlítható ahhoz, 
amit az emberek többségének el kell viselnie. Egy éve már én sem tudok el-
utazni, hogy meglátogassam azokat, akiknek szükségük lenne egy vigasztaló 
szóra. Ha valódi világjárványról lenne szó, nem okozna gondot, hogy önként 
elfogadjam a polgári és egyházi hatóságok döntéseit, mert felismerném, hogy 
az embereket a fertőzéstől kívánják megvédeni. Viszont ahhoz, hogy világjár-
ványról beszélhessünk, először is izolálni kell a vírust; az kell, hogy a vírus 
súlyos legyen, amiből nem lehet azonnal kigyógyulni és a vírus áldozatai a 
lakosság nagy részét tegyék ki.

Ehelyett tudjuk, hogy a SARS-CoV-2 soha nem volt izolálva, csak 
szekvenálva; hogy idővel gyógyítható az elérhető kezelések alkalmazásával, 
és hogy ehelyett a WHO és a helyi egészségügyi tisztviselők abszurd protokol-
lok és kísérleti vakcinák rákényszerítésével bojkottálták az ilyen kezeléseket; 
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szemünk előtt zajlik, azt is beleértve, hogy az ENSZ főtitkára nemrég megerő-
sítette, hogy a vírust az eltérő vélemények elnyomására használták.

– Milyen mértékű az átfedés a mély állam és a mély egyház között, leg-
alábbis a nyugati világban?

– Az átfedés a mély állam és a mély egyház között több fronton is megfi-
gyelhető. Az első kétségtelenül az ideológiai szint: a globalista gondolko-
dás forradalmi, katolikusellenes és lényegében szabadkőműves mátrixa 
mindkét területen jelen van, és nem csak 2013 óta. Elég csak figyelembe 
venni a II. Vatikáni Egyetemes Zsinat megünneplése és az úgynevezett Di-
ákmozgalom ( az 1968-as anarchista diáklázadások szervezete – szerk. megj.) 
születésének időbeli egybeesését: a doktrinális és liturgikus „aggiornamento” 
(modernizáció) olyan hajtóerőt jelent az új generációk számára, aminek köz-
vetlen hatása volt a társadalmi és politikai életre.

A második front a mély állam és a mély egyház belső dinamikájában rejlik: 
mindkettő tagjai közé sorol olyan embereket, akik nemcsak intellektuálisan és 
lelkileg, hanem erkölcsileg is deviánsak. A szexuális és pénzügyi botrányok, 
melyek mind a politika és az intézmények, mind a katolikus hierarchia nagyon 
magas rangú tagjait is érintették, azt mutatják, hogy a korrupció és a bűn 
olyan elem, ami egyrészt egyesíti őket, másrészt pedig a hatékony elret-
tentés eszközei, hiszen zsarolhatóságukat mutatja.

Perverzióik miatt a neves politikusok és prelátusok arra kényszerül-
nek, hogy engedelmeskedjenek a globalista programnak még akkor is, 
ha együttműködésük eszeveszettnek, meggondolatlannak vagy a polgárok 
és a hívők érdekeivel ellentétesnek tűnik. Ezért vannak olyan elöljárók, 
akik az elit parancsára lerombolják nemzetük gazdaságát és szociális há-
lóját; ezért vannak főleg bíborosok és püspökök, akik a gender elméletet és a 
hamis ökumenizmust terjesztik, és ezzel megbotránkoztatják a katolikusokat: 
mindketten gazdájuk érdekeit szolgálják, elárulva a nemzet vagy az Egyház 
szolgálatát.

Másrészt az Új Világrend csakis egy szabadkőműves ihletésű egye-
temes vallás segítségével tud megvalósulni, amelynek egy ökumenikus, 
pauperista (általánosan elszegényedett), ökológiai és progresszív vezető 
áll majd az élén. Ki lenne alkalmasabb erre a szerepre, mint Bergoglio, akit az 
elit tetszése és a bálványimádó pachamama kultusszal beoltott tömegek ostoba 
lelkesedése övez?

– Milyen bizonyítékok vagy jelek vannak erre?

Ilyeneket inkább egy háború okoz, nem pedig egy szezonális influenza, amit, 
ha időben kezelnek, 99,7% -ban élnek túl azok, akiknek nincsenek már meglé-
vő betegségei. És fontos, hogy ebben az őrült rohanásban a szakadék felé, az 
egészséges élet alapelveit is figyelmen kívül hagyják, csak hogy gyengítsék az 
immunrendszerünket: otthon maradunk bezárva, távol a napfénytől és a friss 
levegőtől, miközben passzívan szenvedünk a televízió médiaterrorizmusától.

Vajon milyen keményen fogják elítélni azokat, akik tudatosan betiltották a 
kezeléseket, és nyilvánvalóan téves protokollokat írtak elő annak érdekében, 
hogy számos olyan haláleset legyen, amely legitimálja a társadalmi méretű 
riasztást és az abszurd elzárási intézkedéseket? Milyen büntetés vár azokra, 
akik szándékosan megteremtették egy globális gazdasági és társadalmi vál-
ság feltételeit a kis- és középvállalkozások tönkretétele és a multinacionális 
vállalatok növekedése érdekében; akik bojkottálták vagy megtiltották az elér-
hető gyógymódokat, hogy kedvezzenek a gyógyszeripari vállalatoknak; akik 
vakcinaként mutattak be génszérumokat, kitéve a populációt egy kísérletnek, 
melynek még mindig ismeretlen eredményei és mellékhatásai minden bizony-
nyal súlyosabbak, mint a COVID tünetei; kik támogatták ezt az apokaliptikus 
narratívát a Parlament székeiben és a média szerkesztőségekben? És a katoli-
kus hierarchia legmagasabb szintjein lévő személyek, akik bűnrészesek ebben 
a groteszk komédiában: hogyan fognak elszámolni a lelkiismeretükkel Isten 
előtt, amikor életük végén a színe elé kell majd járuljanak?

A Mély Állam Létezése:
– A „mély állam” kifejezés nagyon jól visszaadja a párhuzamos hatalom 

gondolatát, amely híján van a legitimitásnak, de mégis eljár közügyekben, 
bizonyos érdekek mentén. A mély állam az elitet segíti a közjóval szemben, 
amit az állam kötelessége előmozdítani. Ugyanígy fel kell ismernünk, hogy az 
elmúlt néhány évtizedben hasonló hatalom állandósult az egyházi szférában is, 
amit én „mély egyháznak” neveztem el és amely saját érdekeinek érvényesíté-
sét Krisztus Egyházával, legfőképpen a salus animarum (a lelkek üdvössége) 
céljaival helyezi szembe.

Ahogy az állami szférában jelen vannak a rejtett hatalmak, amelyek a kor-
mányok döntéseit irányítják és a globalista programot követik, a katolikus 
egyházban is nagyon erőteljes a lobbi, amely ugyanilyen célokkal bitorolja 
a hierarchia csúcsát. Valójában mind az államot, mind az Egyházat egy 
olyan törvénytelen hatalom foglalja el, amelynek ezek megsemmisítése és 
az Új Világrend létrehozása a végső célja. És nem összeesküvés-elméletek-
ről vagy politikai fantáziáról beszélünk: ez bizonyított tény, ami közvetlenül a 
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másrészt az Egyház isteni küldetésének lerombolása. Nyugtalanító összefüg-
gések merülnek fel az amerikai választási csalással, a vuhani laboratóriumban 
létrehozott vírussal, és végül a kínai diktatúra kereskedelmi kapcsolataival, a 
maszkok (melyeknek nincs CE-jelölése) elsődleges beszállítójával Olaszor-
szág és sok más nemzet részére. Úgy tűnik számomra, hogy ez már most több 
mint puszta gyanú. (Folytatás a II. részben következik)

(koronaigazsága.info, 2021.04.11.)

A világjárvány bűnrészesei (II. rész)
Az Antikrisztus királyság létrehozásának a főpróbája

Viganò érsek és Dr. Maike Hickson az üres pápai oltárról
Omnes dii gentium dæmonia (Mert a nemzetek istenei mind csak hamis iste-
nek) (Zsolt 95,5)

LifeSiteNews: Excellenciás Úr, a legutóbbi cikkemben megjegyeztem, 
hogy a Vatikáni Bazilika (Szent Péter-bazilika – F.D.) pápai oltárát nem hasz-
nálják jóformán azóta, hogy a pachamama bálványnak 2019. októberében be-
mutatott felajánlással meggyalázták. Ezen alkalommal Bergoglio és udvara 
jelenlétében egy nagyon súlyos szentségtörést hajtottak végre. Mit gondol 
erről?

Viganò érsek: A Vatikáni Bazilika (Szent Péter-bazilika – F.D. megj.) meg-
szentségtelenítésekor az amazóniai szinódus záró ünnepségén beszennyezték 
a confessio oltárt (a bazilikában a közvetlenül Szent Péter sírja fölé emelt, a 
sírhoz félköríves lépcsőzettel összekapcsolt főoltár, ahol csak a pápa misézhet 
– F.D.), mivel ráhelyeztek egy edényt, amit a pachamama pokoli kultuszá-
nak szenteltek. Úgy vélem, hogy ez és más hasonló megszentségtelenítések a 
templomokban és oltárokon bizonyos módon újra felidéznek más, korábban 
történt hasonló intézkedéseket, és lehetővé teszik számunkra, hogy megértsük 
azok valódi természetét.

L.: Mire céloz ezzel?
V.: Utalok minden olyan időre, amikor a sátánt szabadjára engedték Krisz-

tus Egyháza ellen, az első keresztények üldözésétől a perzsiai Koszró Bizánc 
elleni háborújáig, a mohamedánok képromboló dühétől Rómának a német 
Landsknechte általi kirablásáig. Majd később a francia forradalom, a XIX. 

– Úgy gondolom, a legvilágosabb bizonyítékot pont a pandémia hozta. A 
hierarchia legmagasabb szintű vezetőinek behódolása a mesterségesen elő-
idézett COVID-veszélyhelyzet őrült intézkedéseinek – amelyet a média vi-
lágszerte szégyentelenül felerősített – odáig jutott, hogy betiltsák a liturgikus 
ünnepségeket, még mielőtt a polgári hatóságok ezt kérték volna; hogy a szent-
ségek kiszolgáltatását megtiltsák még a haldoklók számára is; hogy szürreális 
szertartásokkal ratifikálják a mainstream narratívát, ad nauseam (hányingerig) 
ismételve az összes új kifejezést: ellenálló képesség, inkluzivitás, „semmi sem 
lesz már úgy mint régen”, új reneszánsz, Build Back Better, és így tovább; 
hogy az abortuszból származó magzati anyaggal előállított genetikai szérumot 
„erkölcsi kötelességként” népszerűsítsék, amely még mindig kísérleti fázisban 
van, és amelynek hosszú távú hatásai nem ismertek. És nem csak az: „Az Ink-
luzív Kapitalizmus Tanácsa”, amit globalista vezetők támogatnak (akik közül 
kiemelkedik Lady Lynn Forester de Rothschild – szerk. megj.) – a Vatikán rész-
vételével hivatalosan is jóváhagyja a Világgazdasági Fórum Nagy Újraindítás 
projektjét, beleértve az egyetemes alapjövedelmet és az ökológiai átmenetet. 
A Santa Marta házban a transzhumanizmusról is elkezdtek beszélni, makacsul 
figyelmen kívül hagyva ennek az ideológiának az antikrisztusi természetét, 
hogy kifejezésre juttassák engedelmességüket a gondolkodás diktatúrája iránt. 
Mindez szörnyű, és felmerül a kérdés, hogy az Úr meddig fogja még eltűrni 
ezt a sértést a szolgálóitól.

Másrészt, a malthuziánus ökológiához való megszállott ragaszkodás olyan 
hírhedten katolikusellenes egyének kinevezéséhez vezet a Pápai Életvédő 
Akadémiára, akik támogatói a demográfiai hanyatlásnak a sterilizálás, abor-
tusz és az eutanázia által. Ők, a bizonyítottan Bergoglio-hű prelátus irányítása 
alatt, teljesen megsemmisítették a II. János Pál által alapított akadémia célja-
it, tekintélyes támogatást biztosítva az uralkodó ideológiának ugyanúgy, mint 
annak, aki még bitorolja is a tekintélyt a katolikus Egyházban. Nem meglepő, 
hogy Walter Ricciardi professzort, az olaszországi zárlatot és a maszkok 
használatát szorgalmazó egyik úgynevezett „szakértőt” a közelmúltban 
az Akadémia tagjának nevezték ki úgy, hogy nincs semmilyen tudomá-
nyos bizonyíték a maszkok hatásosságáról, és ez ellentétes a WHO aján-
lásaival is. Tegnap érkezett a hír, hogy Mario Benottit, aki az olaszországi 
COVID-vészhelyzetben a kínai szállítási szerződések közvetítője volt, Pietro 
Parolin bíboros ajánlotta.

Mindez felfedi a mély állam és a mély egyház együttműködését egy olyan 
förtelmes kombinációban, melynek célja egyrészt a nemzeti szuverenitás, 
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például a 2018.12.21-i beszédét, amelyben burkoltan Szűz Mária „szentté vá-
lásáról” beszélt, elhomályosítva a Szeplőtelen Fogantatás dogmáját – F.D.)

Ezért nem meglepő, hogy azok, akik le akarják rombolni Krisztus és a ró-
mai pápaság Egyházát, a legmagasabb trónról teszik ezt, a La Salette-i Szűz-
anya próféciája szerint: „Róma elveszíti a hitet, és az Antikrisztus székhelyévé 
válik.” Úgy tűnik számomra, hogy ma már nem beszélhetünk egyszerű „hite-
hagyásról”, de tudomásul kell vennünk a következő lépést, ami valódi és tu-
lajdonképpeni hitehagyásban fejeződik ki, ahogyan a katolikus imádat kezdeti 
felforgatása a liturgikus reform által a pogány imádat egy formájává fejlődik, 
amely magában foglalja az Oltáriszentség szisztematikus meggyalázását – kü-
lönösen a kézbe történő szentáldozás visszaélésével a Covid ürügyén – és az 
egyre nyilvánvalóbb idegenkedést az ősi liturgiától. (Elsősorban – de nem ki-
zárólagosan – a latin usus antiquior szentmiséről van itt szó, aminek a helyére 
a II. vatikáni zsinat után VI. Pál a protestáns és szabadkőműves ihletésű Novus 
Ordo-t állította – F.D.)

Az újítók valódi szándékainak elrejtését szolgáló kezdeti „óvatosság” szá-
mos formája ma már eltűnőben van, ami leleplezi az Isten ellenségei által vég-
zett munka valódi természetét. A békéért való közös ima ürügyére már nincs 
szükség, mely legitimálta a csirkék leölését (afrikai voodoo papok csirkét ál-
doztak Assisi Szent Klára oltára közelében – F.D. megj.) és más botrányos 
förtelmeket Assisiben (1986. október 27-én II. János Pál meghívására a világ 
vallási vezetői közösen imádkoztak a békéért, ki-ki a maga istenéhez – F.D.), 
és elméletet alkottak arról, hogy az emberek közötti testvériség kihagyhatja 
Istent, valamint az Egyház üdvözítő küldetését is. (A katolikus hit szerint az 
istengyermekség alapja a megigazulás, a testvériség alapja az egy hit és egy 
keresztség. V.ö. Ef 4,5-6 – F.D.)

L.: Mi az Ön értékelése a 2019 októberében kezdődött eseményekről, külö-
nösen, hogy Bergoglio elhagyta a Krisztus helytartója címet, a tény, hogy már 
nem celebrál szentmisét a pápai oltáron, és a szentmise nyilvános ünneplését 
felfüggesztette a Santa Martában?

V.: Az „Agere sequitur esse” filozófiai elv arra tanít minket, hogy minden 
összhangban van azzal, ami valójában. Aki nem hajlandó magát Krisztus hely-
tartójának nevezni (a Pápai Évkönyv 2020-as kiadásában a Vicarius Christi 
cím már csak lábjegyzetben szerepel, mint „történelmi cím” – F.D.), nyil-
vánvalóan felfogja, hogy ez a cím nem megfelelő neki, sőt megvetéssel nézi 
annak lehetőségét, hogy helytartója legyen annak az Egyetlennek, akit nem 
akar elismerni és imádni, mint Istent – ahogy Bergoglio szavai és cselekedetei 

század antiklerikalizmusa, az ateista kommunizmus, a Cristero Mexikóban, 
aztán a spanyol polgárháború, a kommunista partizánok szörnyű bűnei az első 
és a második világháború alatt, és a keresztényellenesség különböző formái, 
melyeket ma látunk szerte a világon. Minden alkalommal, kivétel nélkül, a 
forradalom – annak mindenfajta formájában – megerősíti saját luciferi lénye-
gét, a bibliai ellenségeskedést a sátán utóda és az Asszony utóda között, a sátán 
gyermekei és a Legszentebb Szűz gyermekei között. Nincs más magyarázat 
erre a kegyetlenségre a Szűzanya és gyermekei ellen.

Különösen sokat gondolok az „Értelem istennője” trónra emelésére, melyre 
1793. november 10-én került sor a párizsi Notre Dame székesegyházban, a 
terror csúcsán. Ebből az alkalomból is a forradalmárok pokoli gyűlölete akarta 
helyettesíteni Isten Anyjának kultuszát egy prostituált kultuszával, amelyet a 
szabadkőműves vallás szimbólumaként emeltek, a vállukra emelt hordszék-
kel, amelyet a szentélyben helyeztek el. Sok analógia van itt a pachamamával, 
és ezek felfedik a pokoli elmét, ami inspirálta őket.

Ne felejtsük el, hogy 1793. augusztus 10-én, néhány hónappal a Notre Dame 
megszentségtelenítése előtt, „Értelem istennője” szobrot emeltek a Place de la 
Bastille-on, az egyiptomi Izisz istennő képében. Fontos, hogy az ókori Egyip-
tom kultuszaira való hivatkozást is megtaláljuk a szörnyű „betlehemen”, ami 
jelenleg a Szent Péter téren áll. (Lásd a 2020. decemberében a Szent Péter 
téren felállított démonikus szobortcsoportot – F.D.) De nyilvánvalóan az ezek-
ben az eseményekben talált hasonlóságokat is kíséri valami, ami teljesen új.

L.: Elmagyarázná nekünk, hogy miből áll ez az új elem?
V.: Arra a tényre utalok, hogy a zsinatig – vagy kíméletesen szólva egé-

szen eddig a „pápaságig” – a megszentségtelenítéseket és szentségtöréseket 
az Egyház külső ellenségei követték el. Azóta a botrányok a hierarchia legma-
gasabb szintjeinek aktív részvételével, a püspökök vétkes hallgatásával és a 
hívek megbotránkoztatásával történnek. A Bergoglio-féle Egyház egyre nyug-
talanítóbb képet fest magáról, amit a katolikus igazságok tagadása, egy ereden-
dően antikatolikus és krisztusellenes ideológia kifejezett megerősödése kísér, 
amelyben a pogány istenségek – azaz a démonok – bálványimádó kultusza már 
nem rejtett, akiket szentségtörő cselekedetekkel és szent dolgok meggyalázá-
sával engesztelnek ki. A tisztátalan edényt Szent Péter konfesszió oltárára tenni 
egy liturgikus gesztus, pontos értékkel és céllal, ami nem csak szimbolikus. Az 
„anyaföld” bálványának jelenléte közvetlen támadás Isten és a Legszentebb 
Szűz ellen, egy kézzelfogható jel, amely bizonyos értelemben megmagyaráz-
za Bergoglio sok tiszteletlen kijelentését a Szűzanyával kapcsolatban. (Lásd 
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kapott. F.D.) A szimbólumok, a jelek és a rituális gesztusok tehát ilymódon esz-
közök, amelyekkel a Bergoglio-féle Egyház feltárja a maga valóját.

Az új Egyház mindezen „szertartásai”, ezek a többé-kevésbé jelzett „szer-
tartások”, a profán liturgiákból kölcsönzött elemek korántsem véletlenek. 
Ezek alkotják az Overton ablak (a közvélemény észlelésének módszeres meg-
változatását leíró, módszeres eltolással dolgozó technika – F.D. megj.) egyfaj-
ta elmozdulását afelé, amit Bergoglio valójában már elméletileg megalapozott 
az intervencióiban és a „magisztériumi” cselekedeteiben. Másrészt a mai bor-
zalmakkal való összefüggésben teljesen meg lehet érteni annak a varázslónak 
a szerepét, aki Shiva jelét tette II. János Pál homlokára, és az Assisi-beli taber-
nákulum tetejére hódolat céljából kitett Buddha-szobrot, pontosan úgy, mint 
a társadalmi szféra egyes jelenségeit. Ahhoz, hogy az abortuszt a kilencedik 
hónapban elfogadhatónak tekintsék, ezt megelőzően legitimálni kellett korlá-
tozottabb számú esetben. Az azonos neműek közötti házasság törvényesíté-
se előtt körültekintően előnyben kellett részesíteni azt, hogy az emberek azt 
higgyék, hogy a szodómia jogi védelme valójában nem kérdőjelezné meg a 
természetes házasság intézményét egy férfi és egy nő között.

L.: Excellenciája hisz abban, hogy ezek az események tovább gyűrűznek?
V.: Ha az Úr, az Örökkévaló Főpap nem méltóztat véget vetni a hierarchia 

általános elferdülésének, a Katolikus Egyházat egyre inkább el fogja homályo-
sítani ez a visszaélésszerűen fölékerekedő szekta. Bízunk Krisztus ígéreteiben 
és a Szentlélek hathatós segítségében, de nem szabad elfeledkeznünk arról, 
hogy az Egyház legmagasabb szintjeinek hitehagyása elkerülhetetlenül hoz-
zátartozik az eszkatológikus (végidőket jelző – F.D.) eseményekhez, amelyet 
nem lehet elkerülni.

Úgy gondolom, hogy az eddigiekben bemutatott előzmények – melyek 
nagyrészt a II. Vatikáni zsinatig nyúlnak vissza – menthetetlenül és explicit 
módon vezetnek a Bergoglio-féle Egyház vezetőinek „professzionális hiteha-
gyásához”. Az ellenség hűséget követel szolgáitól, és ha az elején úgy tűnik, 
hogy megelégszik a Vatikán kertjében imádott fabálvánnyal, vagy a Szent Pé-
ter oltáron elhelyezett talaj- és növényáldozattal, hamarosan nyilvános és hiva-
talos imádatot fog követelni az örök Áldozat helyett. Így fog megvalósulni az, 
amit Dániel prófétált a szent helyen álló iszonyatos pusztulással kapcsolatban. 
Megjegyzem a Szentírás pontos kifejezését: „Cum videritis abominationem 
desolationis stantem in loco sancto” (Amikor majd látjátok a szent helyen az 
iszonyatos pusztulást) (Mt 24,15). Világosan meg van írva, hogy ez az utá-
latosság állni fog, vagyis pimasz és arrogáns módon visszaél azzal a hellyel, 

mutatják. Vagy egyszerűbben: nem úgy gondolja, hogy az Egyház élén betöl-
tött saját szerepének egybe kellene esnie a pápaság katolikus koncepciójával, 
hanem inkább annak „korszerűsített” és „demitologizált” változatával. Ugyan-
akkor, mivel nem tartja magát Krisztus helytartójának, Bergoglio felmentheti 
magát, hogy eképpen cselekedjen, hanyagul meghamisítva a Magisztériumot 
és botrányt okozva az egész keresztény népnek. A Péter apostol síremléke fölé 
emelt oltárnál in pontificalibus (teljes pápai ornátusban- F.D.) ünnepelve el-
tűnne az argentin, beárnyékolná különcségeit, örökös ellenszenves kifejezé-
sét, amit nem sikerül lepleznie olyan gyakran, mint ahogy a pápai funkciókat; 
helyette számára sokkal jobb, ha kiemelkedik az elhagyatott Szent Péter téren, 
amit teljesen lezártak, felhívva magára a hívek figyelmét, ami egyébként Isten 
felé irányulna.

L.: Felismeri tehát Ferenc pápa cselekedeteinek „szimbolikus” értékét?
V.: A szimbólumoknak megvan a maguk pontos értéke: a névválasztás, a 

Szent Márta házban lakás, a római pápának megfelelő címer és ruházat – pél-
dául a vörös mozzetta, a rochettum, valamint a stóla – elhagyása, vagy a pápai 
címer hiánya a derékövön.

Szimbolikus a rögeszmés hangsúlyozása mindannak, ami profán, csakúgy, 
mint a mindennel szembeni intolerancia, ami kifejezetten katolikus tartalmat 
idéz. (Például amikor nem engedi a pápai gyűrű megcsókolását. F.D.) És ta-
lán szimbolikus az a gesztus is, amellyel a szentmisében a felajánlás során az 
epiklézisnél Bergoglio mindig teljesen eltakarja a kelyhet, a kezét bedugva, 
mintha akadályozni akarná a Szentlélek kiáradását.

Hasonlóképpen, mint amikor az Oltáriszentség előtt térdelnek, és a valódi 
jelenlétbe vetett hitről tesznek tanúságot, a latria cselekedetét (imádat) hajtják 
végre Isten felé. Azzal, hogy Bergoglio nem térdel le az Oltáriszentség előtt, 
nyilvánosan kinyilvánítja, hogy nem akarja alázatát kifejezni Isten előtt, de nem 
okoz gondot, hogy a bevándorlók vagy egy afrikai köztársaság tisztviselői előtt 
letérdeljen. (Mint ismeretes, Bergoglio az Oltáriszentség előtt sohasem térdel 
le. Hogy ennek nem egészségügyi oka van, jelzi, hogy más alkalmakkor le tud 
hajolni, például amikor egy hindu nő lábait, vagy amikor a dél-szudáni háborús-
kodó politikai vezetők lábát csókolta meg. F.D.) S amikor a pachamama előtt 
leborultak, néhány (ferences) szerzetes, nővér, pap és laikus, akkor valóságos és 
igazi bálványimádást hajtottak végre, méltatlanul tisztelegve egy bálvány előtt, 
és imádva egy démont. (A 2019. október 4-én faültetésnek álcázott és bemutatott 
eseményen Pachamama bálványa előtt pogány rituálét mutattak be Bergoglio 
és számos főpap jelenlétében. Az esemény végén Bergoglio egy fekete gyűrűt 
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nap Bergoglio azt mondja nekünk, hogy ahhoz, hogy közösségben maradjunk 
vele, olyan cselekedetet kell végrehajtanunk, amely sérti Istent, további meg-
erősítést kapunk arról, hogy ő egy csaló, és mint ilyen, nincs fennhatósága.

Ezért imádkozzunk. Imádkozzunk nagyon sokat és buzgón, szem előtt tart-
va a Szabadító szavait és az Ő végső győzelmét. Nem Bergoglio és cinkosai-
nak botrányai miatt fognak megítélni bennünket, hanem a krisztusi tanításhoz 
való hűségünk alapján: olyan hűség alapján, amely az Isten kegyelmében való 
élettel kezdődik, gyakran járul a szentségekhez, vezekel, engesztel és áldoza-
tokat ajánl fel Isten szolgáinak üdvözülése érdekében.

L.: Mi a kívánsága a közelgő karácsonyra?
V.: Azt kívánom, hogy ezek a próbaidők tegyék lehetővé számunkra, hogy 

lássuk, ahol nem Krisztus, a király uralkodik, ott a Sátán zsarnoksága elkerül-
hetetlenül kialakul; ahol nem a kegyelem uralkodik, ott a bűn és az erkölcste-
lenség terjed; ahol az igazságot nem szeretik, ott az emberek végül vétkezés-
ben és eretnekségben végzik. Ha eddig a sok langyos lélek nem tudta, hogyan 
forduljon Istenhez, ismerjék fel, hogy létezésük teljes és tökéletes megvaló-
sítását egyedül Őbenne találhatják meg, mert talán most már megértik, hogy 
Isten nélkül az életünk pokollá változik.

Ahogy a pásztorok leborultak a Gyermek Király lábaihoz, akit jászolba tet-
tek, de alaposan bepólyáltak, ami az ókorban az uralkodók előjoga volt, így 
nekünk is imában kell összegyűlnünk az oltár körül – még akkor is, ha csak 
egy padláson vagy a pincében lehet, hogy elkerüljük az üldöztetést vagy az 
összejövetelek betiltását – mert még egy titkos kápolna szegénységében vagy 
egy elhagyott templomban is az Úr száll alá az oltáron, hogy titokzatos módon 
feláldozza magát a mi üdvösségünkért.

És imádkozzunk, hogy meglássuk azt a napot, amikor a pápa visszatér, hogy 
megünnepelje Szent Péter konfesszió oltárán a legszentebb áldozatot abban a 
szertartásban, melyet Urunk tanított az apostoloknak, és amit az évszázadok 
során sértetlenül adtak tovább. Ez a pápaság és Krisztus Egyháza helyreállítá-
sának szimbóluma is lesz.

(Az interjú 2020. december 23-án készült, itt található angol nyelven: lifesitenews.
com/…-the-kingdom-of-the-antichrist)

(koronaigazsága.info, 2021.04.11.)

amely a legidegenebb és legtávolabbi tőle. Szégyen, botrány, soha nem látott 
dolog lesz, amelynek elítéléséhez nincsenek megfelelő szavak.

L.: Mi vár ránk, ha a dolgok ebben az irányban haladnak?
V.: Véleményem szerint az, aminek tanúi vagyunk, az Antikrisztus király-

ságának létrehozására vonatkozó főpróba, amit megelőz a hamis próféta ta-
nítása, előkészítésére annak, aki a végső üldöztetést hajtja végre az Egyház 
ellen, mielőtt Urunk végleges és elsöprő győzelmet arat.

A pápai oltár „szimbolikus üressége” nemcsak figyelmeztetést jelent azok 
számára, akik úgy tesznek, mintha nem látnák e „pápaság” botrányait. Vala-
milyen módon Bergoglio ahhoz akar bennünket hozzászoktatni, hogy vegyük 
tudomásul a pápaság és maga az Egyház jelentős mutációját; hogy benne ne 
csak a római pápák hosszú sorában az utolsót lássuk, akiket Krisztus paran-
csolt juhainak és bárányainak táplálására, hanem egy filantróp multinacionális 
szervezet első vezetőjét is, aki csak azért bitorolja a „Katolikus Egyház” nevet, 
mert ez teszi lehetővé olyan presztízs és tekintély élvezetét, amely még a val-
lás általános válsága idején is nehezen elérhető.

A paradoxon tehát nyilvánvaló: Bergoglio tudja, hogy csak akkor képes 
hatékonyan lerombolni a katolikus Egyházat, ha őt pápának ismerik el, de 
ugyanakkor nem gyakorolhatja a pápaságot a szó szoros értelmében, mert ez 
szükségszerűen megkövetelné, hogy úgy beszéljen, viselkedjen és jelenjen 
meg, mint Krisztus helytartója és az apostolok fejedelmének utódja. Ugyanaz 
a paradoxon, amit a civil és a politikai szférában látunk, ahol azok, akik a 
közügyek irányításával és a bonum commune (közjó) előmozdításával vannak 
felhatalmazva, egyidejűleg az elit megbízottjai, és feladatuk a nemzet elpusz-
títása és az állampolgárok jogainak megsértése. A mély államot és a mély egy-
házat mindig ugyanaz inspirálja: a sátán.

L.: Mit tehetnek a laikusok és a papság, hogy megakadályozzák ezt a roha-
nást a szakadék felé?

V.: Az Egyház nem a pápához tartozik, és még kevésbé tartozik az eret-
nekek és paráznák klikkjéhez, akiknek megtévesztéssel és csalással sikerült 
hatalomra kerülniük.

Ezért természetfeletti hittel, az ellenállást megvalósítva kell egyesülnünk 
Isten örök akaratával, az egyházatyák tanácsa szerint: a katolikusok köteles-
sége, hogy szembeszegüljenek pásztoraik hűtlenségével, mert az engedelmes-
ség, amivel tartoznak nekik, Isten dicsőségére és a lelkek üdvözülésére való. 
Ezért leleplezünk mindent, ami a Pásztorok küldetésének elárulását jelenti, 
és arra kérjük az Urat, hogy rövidítse le a próbatétel ezen idejét. És ha egy 
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matikai tétel). A hitnél azért egyezem bele, mert látom, hogy emberi mó-
don megtehetem, és mivel Isten előtt állok, meg is kell tennem. A hit-
igazságot csak az látja meg, aki meg is akarja látni. Azért akarja látni, 
mert tudja, hogy ebben a dologban csak Isten világosíthat föl. Az értelmi 
beleegyezés az akarat szabad hozzájárulásával jön létre.

10. A katolikus keresztény ember azt hiszi, amiről meggyőződött, hogy hin-
nie kell. Aki hisz, annak megvan az indítóoka a hitre. A hit igazsága azon 
alapszik, hogy Isten megfelelő jelekkel igazolta a kinyilatkoztatást, te-
hát meg lehetünk győződve, hogy a vallási tételek mögött az ő tekinté-
lye áll.

11. A hit az üdvösség kezdete. „Aki hisz és megkeresztelkedik, üdvözül, aki 
nem hisz, az elkárhozik.” (Mk 16,16)

12. A dogmatikus megfogalmazásokat úgy kell tekinteni, mint a pontos 
kérdésekre adott válaszokat, és ebben a tekintetben mindig igazak ma-
radnak, mert tévedhetetlenségüket a Szentlélek szavatolja.

13. Csak akkor lehet valaki katolikus, ha az Egyház hitét teljes egészében 
elfogadja. Ennek az a magyarázata, hogy a katolikus hit lényege szerint 
teljes ráhagyatkozás Istenre. 

14. A hit igazságait a képességeinkhez és a lehetőségeinkhez mérten a lehető 
legjobban meg kell ismerni. A hit tudatos állásfoglalást feltételez. Ezért 
a hit tartalmának ismerete lényeges ahhoz, hogy valaki teljes tudatosság-
gal és akarattal elfogadhassa azt, amit az Egyház eléje tár. A hit isme-
rete vezet be az Isten által kinyilatkoztatott üdvösség misztériumának 
teljességébe. A Szentlélek folyton tökéletesíti hitünket adományai által, 
hogy egyre mélyebben megértsük a kinyilatkoztatást.

Összefoglalás
A hit az üdvösséghez szükséges természetfölötti erény; Isten ingyenes és 
mindazok számára elérhető ajándéka, akik alázatosan kérik. A hit cseleke-
dete emberi tett, azaz az emberi értelem tette; az értelem az Istentől indított 
akarat hatására szabad beleegyezését adja az isteni igazságokhoz. A hit biz-
tos, mert Isten Igéjére támaszkodik; tevékeny „a szeretet által” (Gal 5,6); Isten 
Igéje hallgatásának és az imádságnak köszönhetően folytonosan növekszik. 
Már most megízlelteti velünk a mennyország örömét.

Fülep Dániel

A katolikus hit természetéről

1.  A hit isteni erény, amelyben értelmünkkel és akaratunkkal ráhagyatko-
zunk Istenre, és elfogadjuk a tőle kapott kinyilatkoztatást, amit az Egy-
ház nekünk hinni előad, mert Isten maga az igazság.

2.  A formálisan kinyilatkoztatott igazságok elfogadását isteni hitnek (fides 
divina) mondjuk, s ha ezt az Egyház hivatalosan tanítja, akkor isteni és 
katolikus hitről beszélünk (fides divina et catholica).

3.  Minden hittitok (dogma) végső fokon a Szentháromság és a megteste-
sülés köré csoportosul, s így ráirányul Isten végső színelátására, ame-
lyet megígért. Ezért mondta már Aquinói Szent Tamás, hogy a hit a 
színelátás kezdete.

4.  A kinyilatkoztató Istennek „a hit engedelmességével” tartozunk (Róm 
16,26; vö. Róm 1,5; 2Kor 10,5−6). A hit formai szempontja (objectum 
formale), vagyis a motívuma, ami miatt igaznak fogadom el a tételt, nem 
más, mint a kinyilatkoztató Isten tekintélye. Ez különbözteti meg a hi-
tet a belátott tudástól, ahol a motívum a belső bizonyosság. Isten tekinté-
lyén értjük tévedhetetlen tudását és szentségéből fakadó őszinteségét. A 
hit indítékától meg kell különböztetni a hihetőség indítékát, amely abban 
áll, hogy ez a tétel valóban benne van a kinyilatkoztatásban, s azért lehet 
elfogadni.

5.  A hithez szükség van Isten megelőző, segítő kegyelmére és a Szentlélek 
benső segítségére, aki az ember szívét megindítja és Istenhez téríti, az 
értelem szemét megnyitja, és mindenkinek megadja az igazság elfogadá-
sának és hitének édességét.

6.  A hit elsősorban értelmi tevékenység, amelyben benne van az Isten előt-
ti meghódolás és a kinyilatkoztatott tanítás igazságának elfogadása. Nem 
azért hiszünk, mert értelmünk természetes fényével átlátjuk igazságát, 
hanem a kinyilatkoztató Isten tekintélye miatt, aki nem tévedhet, és nem 
ejt tévedésbe.

7.  A hit olyan ismeret, melyben értelmünk az üdvösség reményével kap-
csolatos nem látható dolgokba adja beleegyezését azért, mert azokat Is-
ten kinyilatkoztatta. (vö. Zsid 11,1)

8.  A hitben az akaratnak is szerepe van, hiszen a hit titkai nem áttekinthe-
tők, csak Isten tekintélye miatt fogadjuk el őket.

9.  A hit egyúttal szabad beleegyezés. A hitigazság nem úgy kényszeríti az 
értelmet a beleegyezésre, mint az átlátszó természetes igazság (pl. mate-
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és a lehető leggyorsabban megszabadítson a koronavírustól. Hiszem, hogy 
mindannyiunkon segítene. A kifogásokra természetesen számítok. Miért pont 
a templomokat nyitnánk ki a hívőknek, és nem az üzleteket és az éttermeket 
mindenkinek?

Nem csak azért, mert az alkotmány a templomba járást a vallásszabadság 
részeként védi, a mozilátogatást pedig nem. Nem csak azért, mert a kertésze-
ti üzleteket kinyitottuk a tavasz közeledtével. Van még valami. A nyilvános 
istentiszteletek engedélyezésével lehetővé tesszük szlovákiai emberek nagy 
csoportjának, hogy imádkozzanak: de nem csak magukért, hanem az ország 
teljes lakosságáért.

A liturgia és az imádság nem csak azért van, hogy néhány ember megél-
hesse a „hobbiját”. A kimondott szónak nagy ereje van, a közösen kimondott 
szónak még nagyobb. Esetünkben ezek a segítségkérés és áldás szavai lesznek 
Szlovákia teljes lakosságára. Könnyen beismerhetjük, hogy azért ez egész más 
műfaj, mint a bolt vagy a mozi.

Van még egy ellenőrizhető történelmi példa. 1710 későtavaszán lesújtott 
Nagyszombatra a pestis, az első halálesetet június 19-én jelentették. Több hó-
napnyi kijárási tilalom következett, ám nem jött a javulás. 1710 novemberé-
ben a város még mindig zárlat alatt állt, de a pestis csak terjedt és kaszálta 
a gazdagokat és szegényeket. A kétségbeesett lakosság úgy döntött, közösen 
fordul Szűz Máriához. November 21-én a város teljes lakossága összegyűlt a 
Szent Miklós bazilikában Szűz Mária kegyképe előtt. A mise után körmenetet 
tartottak a Szentháromság-oszlop körül, majd visszatértek a székesegyházba. 
És csoda történt. Ettől a pillanattól kezdve senki nem halt meg pestisben a vá-
rosban. Hívő emberként életem során többször is emlékeztetnem kell magam, 
hogy a szellemi tér ugyanannyira valóságos, mint a fizikai.

Nem szeretném senkire kényszeríteni élményeimet, de az érdeklődőkkel 
szívesen megosztom. Nagyon racionális ember vagyok, és saját tapasztalatom 
alapján mondhatom, hogy az Istenbe vetett hit és az értelem nem zárják ki 
egymást. XVI. Benedekkel egyetértésben mondhatom, hogy támogatnunk kell 
a tudományos kutatásokat, ugyanis ha hiszünk az igazunkban, akkor nincs az a 
tudományos kutatás vagy felfedezés, ami eltántoríthatna tőle.

Megfordítom. Ha tehetünk valamit, ami segíthet, de senkinek nem árt, ak-
kor csináljuk. Arra kérem a nemhívőket, hogy engedjék meg nekünk, hogy 
imádsággal és a misén való részvétellel tegyünk valamit. Személy szerint úgy 
gondolom, sokunkon segíthet. Tudom, hogy sokan Önök közül most azt gon-
dolják, hogy ez nem tudományos. De árthat bármit? Nem lázadást szítok.

Az ima segítségével elnyerhetünk mindent

Személyes hangvételű bejegyzést tett közzé néhány nappal ezelőtt Facebook-
oldalán Milan Krajniak szlovák munkaügyi miniszter, amelyben egy megma-
gyarázhatatlan jelenségre hívta fel a figyelmet: a koronavírus-fertőzött embe-
rek közül az imádkozó betegeknél enyhébb lefolyású a betegség.

„Lehetséges, hogy most internetes gyűlöletlavinát indítok. Ennek ellenére 
remélem, hogy sok embert érdekel egy másik nézőpont a jelenlegi koronaví-
rus-helyzetről, életünk és egészségünk megóvásáról.

Mindannyiunkkal történnek olyan dolgok, amelyek tudományosan megma-
gyarázhatóak, és olyanok is amelyek nem, de mégis valóságosak és segíthet-
nek bennünket.

A minisztériumban minden héten kiértékeljük a szociális szolgáltatók je-
lentéseit. Munkatársaink odafigyelésének hála Szlovákiában alacsonyabb a 
halálozási arány, mint Németországban, Csehországban, és lényegesen ala-
csonyabb, mint Franciaországban, Belgiumban és Nagy-Britanniában.

Van erre logikus magyarázat is. 2020 novembere óta térítjük a D3-vitamin 
árát – egy hónappal korábban kezdtük el, mint Anglia – és úgy tűnik, segít 
a tünetek mérséklésében. Legalább kéthetente teszteljük a szociális intézmé-
nyek munkatársait. Beszereztünk kétszáz oxigéngenerátort, amik a betegek 
kórházba kerülését hivatottak megelőzni, ezzel pedig az egészségügyi ellátó-
rendszert is segítjük, ingyenes védőfelszereléseket forgalmazunk.

Csak egy olyan jelenségről tudunk, ami megmagyarázhatatlan. Ügyfeleink 
és munkavállalóink egyre gyakrabban igénylik a vallás megélését. Saját és 
közvetett tapasztalatainkon látjuk, hogy az ima segít. Ha az emberek a koro-
navírus-fertőzött intézményekben elmennek saját hitük szerint imádkozni – 
például a katolikusok áldoznak, felveszik a betegek kenetét – akkor a betegség 
enyhébb lefolyásáról számolnak be. A beszámolókon felbuzdulva érdeklődni 
kezdtem a kórházaknál: tapasztaltak-e hasonló összefüggést a lelkiélet meg-
élése és a gyógyulások között. Több megerősítést kaptam ilyen tapasztalatok-
ról. Nem, nincsenek megalapozott tudományos tanulmányaink, abban azon-
ban megegyezhetünk, hogy az ima nem árt: és úgy tűnik, sok embernek segít. 
Pillanatnyilag a koronavírus elleni harc „fennsíkján” állunk.

Megállítottuk a növekedést, csökkenés azonban még nincs. Mi történne, 
ha engedélyeznénk az embereknek, hogy szabályozott keretek között részt 
vegyenek az istentiszteleteken és imádkozzanak a teljes lakosságért? Hívő-
kért és nem hívőkért egyaránt. Hogy apáink és nagyapáink Istene megvédjen, 
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minket. Imádkozzunk Jézus Krisztushoz, aki hasonlót már átélt, és kérjük ha-
tékony segítségét a félelemtől való megszabadulásunkhoz.

Ne reménykedjünk abban, hogy egyik percről a másikra be fog következni, 
de ha ugyanolyan kitartóak tudunk lenni, mint Jézus Krisztus, akkor meg fog-
juk kapni a kegyelmet, hogy félelmünk elmúljon, hogy ne az alapján döntsünk 
továbbhaladásunk útján. Adja meg ezt nekünk Jézus Krisztus, aki végtelen 
szeretetével hajol le hozzánk!

Jánossy Gábor

Misztikus halál

Sükösdön Takács Zoltánné, Marika a hónapok első péntekén, de Nagyböjt, a 
bűnbánat idején minden pénteken végig szenvedi Krisztus keresztútját, már 
több mint 27 éve. A keresztútja végén négy férfi egy pokrócban viszi ki a sá-
torból a lakásukba, hogy Jézus Krisztus onnan adjon Marikán keresztül taní-
tást, melyet követően megszűnik misztikus állapota és elkezdődik a vállalt 
szenvedések viselésének ideje.

Nagyböjt első hetének péntekén nagy megtiszteltetés ért, mert a négy férfi 
egyike lehettem, ráadásul a pokrócban fekvő Marika fejénél kellett ellátnom 
a szolgálatot.

A pokróc sarkát, szélét fogni és úgy a négy ember összhangjában vinni a 
testet nem könnyű feladat. Eközben egyszer egy kicsit megcsúszott a kezem-
ben a pokróc sarka, mely következtében a benne fekvő test, illetve a fej te-
hetetlenül lehanyatlott. Ez az apró esemény teljesen egyértelműen mutatta 
számomra, hogy az általunk vitt test misztikus halál állapotában van. Mivel az 
egész keresztutat Jézus Krisztus „megjelenítésében” járja Marika, vagyis nem 
ő járja azt becsukott szemmel, hanem az ő személyében Jézus Krisztus jele-
nik meg ott közöttünk misztikus módon, ezért nyugodtan mondhatjuk, hogy a 
misztikus halálban Jézus Krisztus volt jelen.

Ez a megtapasztalás csodálatos lelki élményt adott számomra, melyre tu-
lajdonképpen csak több mint egy nappal később eszméltem rá. Azóta is hála 
repes a szívemben, hogy a mi Urunk, Jézus Krisztus megadta nekem ezt a 
csodálatos lelki élményt.

Jánossy Gábor

Tiszteletben tartom, hogy a közegészségügyi rendelkezések most nem en-
gedélyezik a nyilvános istentisztelet megtartását. Párbeszédet kezdeményezek 
az istentisztelet konszenzusos megtartásáról, vagy legalább arról, hogy ho-
gyan biztosítható az embereknek, hogy egyénileg szentáldozáshoz járuljanak, 
ahogy az a járvány első hullámának idején volt.

Hiszem, hogy tekintettel a közelgő húsvétra, megállapodásra tudunk jut-
ni. Ha ön hívő, és eddig elolvasta, érti, hogy mire gondolok. Ha nem hívő, 
köszönöm, hogy ezt a hosszú bejegyzést eddig elolvasta. Nem kezdem el vi-
tatni a vallás megélésének szabadságát, ami alkotmányos jog. Csak az önök 
jóakaratára és nagylelkűségére apellálok. Annyit kérek, hogy gondolkodjunk 
el a templomok ilyen szintű megnyitásáról: a mostani helyzetben nem veszít-
hetünk semmit, de az ima segítségével elnyerhetünk mindent. Remény és se-
gítség, erre van most a legnagyobb szükségünk.

Milan Krajniak szlovák munkaügyi miniszter (2021. 02.26.)

Ne uralkodjon a félelem!

Újból Sükösdön jártam, ahol Takács Zoltánné, Marika Nagyböjt, a bűnbánat 
idején minden pénteken végigszenvedi Krisztus keresztútját.

Nagyböjt első hetének péntekén a Golgota-járásban felfigyeltem Jézus 
egyik mondatára, melyet akkor mondott, amikor elbúcsúzott az apostoloktól a 
Getszemáni kertben, hogy elvonuljon egyedül szenvedni. Így szólt: „Imádkoz-
zatok magatokért és értem, hogy én is és ti is megszabaduljatok a félelemtől”. 
A három órányi szenvedés végefelé kapta meg a Mennyei Atyától azt a kegyel-
met, mely segítségével Jézus Krisztus meg tudott szabadulni attól a félelemtől, 
mely miatt ez idő alatt vérrel verítékezett. A kérés végül meghallgatásra talált, 
és így tudott lelkileg emelkedett módon elindulni keresztútjára.

Elgondolkodtam azon, hogy sokféle félelem él az emberben, melyet most a 
vírusra hivatkozva különös erővel igyekszik a média felkelteni, illetve fenntar-
tani bennünk. Pedig a közmondásunk is mondja: „a félelem rossz tanácsadó”. 
Ezért is igyekeznünk kell minél előbb mindenféle félelmünktől megszabadul-
ni, ami természetesen nem könnyű dolog.

Érdemes Krisztus példájára tekintenünk, aki a rá váró szenvedések víziója 
miatt félt nekikezdeni keresztútjának. És ekkor a Mennyei Atyához fohász-
kodott. Mi is cselekedjünk hasonló módon, amikor valamilyen félelem utolér 
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Tévednek, akik azt hiszik, hogy alapvető jogaink jelenlegi sorozatos 
megsértésének nincsen természetfeletti jelentősége, és hogy nem számít, 
mennyire vagyunk mi is bűnrészesek a történtekben. Jézus Krisztus a 
történelem ura, és aki a béke Fejedelmét ki akarja űzni a világból, amit Ő 
teremtett és váltott meg legdrágalátosabb Vérével, az azt sem akarja elfogadni, 
hogy a Sátán, az örök vesztes, elkerülhetetlenül vereséget fog szenvedni. És 
ebben az őrületben, melyben a korcs gonosz minden vonása megtalálható, a 
szolgái úgy viselkednek, mintha az ördög győzelme most már bizonyosság 
lenne, holott ez a valóságban szükségszerűen tiszavirág életű és átmeneti. A 
rájuk váró sors és büntetés a zsidóknak Egyiptomból való kivonulására emlé-
keztet bennünket, amit a fáraó semmilyen módon nem tudott megakadályozni, 
mert Isten nem engedte ezt meg.

A Húsvét, az igazi, melynek az ószövetségi pászka ünnep csak az előképe 
volt, a Golgotán a kereszt áldott fáján valósult meg. Jézus Krisztus a tökéletes 
oltára, papja és áldozata ennek a szent áldozatnak. Isten Báránya, akire Keresz-
telő Szent János rámutatott a Jordán partján, magára vette a világ bűneit, hogy 
saját magát emberi és isteni áldozatként az Atyának felajánlja, Vérében hely-
reállítva az ősszüleink által megsértett rendet. Ott, a Golgotán ment végbe az 
igazi nagy újrakezdés (a Great Reset), köszönhetően annak, hogy Ádám gyer-
mekeinek jóvátehetetlen adósságát a Megváltó szenvedésének végtelen érdemei 
eltörölték, ily módon kiváltva bennünket a bűn és a halál rabszolgaságából.

Bűneink megbánása nélkül, életünk megváltoztatásának és Isten akaratá-
hoz való igazításának szándéka nélkül nem reménykedhetünk abban, hogy 
bűneink következményei, melyek folyamatosan megsértik az Isteni Fölséget 
és csak bűnbánattal enyhíthetők, eltűnnek. Urunk Jézus Krisztus megmutatta 
nekünk a kereszt királyi útját: „Krisztus is szenvedett érettünk, példát hagy-
ván nektek, hogy az ő nyomdokait kövessétek”. (1 Pét 2,21) Vegyük fel te-
hát mindannyian keresztünket, tagadjuk meg magunkat és kövessük az Isteni 
Mestert.

Azzal a tudattal közeledjünk a szent Húsvéthoz, hogy az Úr szeme mindig 
rajtunk van: „Mert úgy voltatok, mint a tévelygő juhok, de most megtértetek a 
ti lelketek pásztorához és oltalmazójához.” (1 Pét 2,25) És emlékezzünk arra, 
hogy ama végső harag napján Ő lesz a mi bíránk, de keresztségünknek kö-
szönhetően megkaptuk a jogot, hogy fivérként és barátként állhassunk Elé.

A Szentírás szavaival könyörgünk a Legfelsőbb Bíróhoz: „Kelj védelmére 
ügyemnek az istentelen nemzetséggel szemben; a gonosz és álnok embertől 
szabadíts meg engem.” (Zsolt 42,1) Alázattal fordulunk Dávid király szavai-

Húsvéti gondolatok

Carlo Maria Vigano érsek a Catholic Family News kérésére írta meg (március 
9-i dátummal) a hívek számára az idei Húsvétra szánt gondolatait, amit a CFN 
internetes portál március 22-én hozott nyilvánosságra.

Mottó: Zsolt 129,3: „Si iniquitates observaveris, Domine: Domine, quis 
sustinebit? – Uram, ha a vétkeket figyelembe veszed, Uram, ki állhat meg 
előtted?” – Húsvéti sequentia: „Mors et vita duello conflixere mirando – Cso-
dálatos diadallal megvívott az élet és a halál.”

…Katolikusként arra kaptunk meghívást, hogy használjuk Istentől kapott ér-
telmünket, felismerjük, megértsük és megítéljük a körülöttünk zajló eseményeket. 
Az Úr azért adott nekünk értelmet, hogy a valóságot meglássuk és megítéljük. Az 
Úr ésszel ruházott fel bennünket, ezért előbb azt kell használnunk, mielőtt vakon 
engedelmeskedünk, és elhisszük mindazt, amit el akarnak velünk hitetni. A meg-
keresztelt személyt Istenben való hite arra indítja, hogy ne az embereknek higgyen, 
hanem meghajolva Isten tekintélye előtt azt fogadja el, amit az Úr mondott neki, 
Aki soha nem csap be bennünket, és Aki maga az Igazság. Isten kegyelme megvéd 
bennünket attól, hogy a világ-elit és csatlósai irracionális és hazug magyarázatait 
és intézkedéseit elhiggyük, és segít abban, hogy azoknak ellenálljunk…

Az Egyház hangja így könyörög az Isteni fölségnek: „flagella tuae 
iracundiae, quae pro peccatis nostris meremur” (fordítsd el haragod csapá-
sait, amelyeket megérdemeltünk bűneinkért). A történelem folyamán ezek a 
csapások különböző háborúk, járványok és éhínség formájában jelentek meg; 
ma azonban ezek a globalizmus zsarnokságában nyilvánulnak meg, ami több 
áldozatot fog követelni, mint egy világháború, és az országok gazdaságát job-
ban elpusztítja, mint bármely földrengés.

Ennek ellenére meg kell értenünk, hogy ha az Úr a mostani szükségállapot 
előidézőinek megengedi, hogy sikeresek legyenek, akkor ez biztosan a mi na-
gyobb javunkat hívatott szolgálni…

Ha ez az ál-járvány Isten csapása, akkor nem nehéz kiderítenünk, hogy me-
lyek azok a bűnök, melyekért minket a mennyország büntet: bűncselekmé-
nyek, abortuszok, gyilkosságok, emberölések, válások, erőszak, perverziók, 
bűnös szenvedélyek, lopások, csalások, árulások, hazugságok, megszentség-
telenítések és kegyetlenkedések. Nyilvános bűnök, és egyes emberek bűnei. A 
laikusok bűnei, és a papok bűnei, az alsóbbrendűeké éppúgy, mint a magasabb 
rendűeké, a kormányzottaké éppúgy, mint a kormányzóké, a fiataloké éppúgy, 
mint az öregeké, a férfiaké éppúgy, mint a nőké.
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2020-ban váratlanul elkezdett gyorsulni a Föld forgása

Hogy mennyi ideig tart egy nap, vagyis a Föld egyszeri fordulata a saját tenge-
lye körül, azt hajlamosak vagyunk örök időktől fogva állandónak gondolni. 24 
óra, 1440 perc, 86400 másodperc. Ha ezekben a mértékegységekben gondol-
kodunk, igazunk is van – de mióta atomórákkal extrém pontosan tudják mér-
ni az időt a tudósok, kiderült, hogy ez valójában nem teljesen így van. Boly-
gónk forgási sebessége nagyon-nagyon kis mértékben ugyan, de hullámzik, az 
általános trend pedig az utóbbi időkben enyhe, de stabil lassulást mutatott.

Ezt persze a mindennapi életben nem vesszük észre, de többször előfordult 
már, hogy szökőmásodpercet kellett betoldani egy-egy évbe, hogy ne csússzon 
el az időmérés. 2020-ban azonban váratlanul megtört ez a trend, és a Föld for-
gása jelentősen (mármint a változás szokásos tempójához mérve jelentősen) 
gyorsulni kezdett. Olyannyira, hogy tavaly július 17-én mérték a valaha volt 
leggyorsabb Föld-fordulatot, azaz a legrövidebb napot. Ez 1,4602 millisze-
kundummal volt rövidebb, mint a standard 24 órás nap.

A tudósok szerint semmi ok aggodalomra – bár valóban úgy hangzik a hír, 
ahogy B-kategóriás scifi-katasztrófafilmek szoktak, valójában ez a jelenség 
természetes. Igaz, a pontos okát a mostani gyorsulásnak még nem sikerült 
kideríteni, de egyébként a forgási sebesség változásában egy csomó dolog 
közrejátszhat, például a Hold pályaíve, a hegységek eróziója, vagy az, hogy 
mennyi hó van éppen a sarkvidékeken és a hegyekben. Sőt, egy-egy nagyobb 
földrengés is meg tudja változtatni minimális mértékben a Föld forgását.

Hanula Zsolt, 2021. január 07.
(https://telex.hu/tudomany/2021/01/07/2020-ban-varatlanul-elkezdett-gyorsulni-a-fold-

forgasa?fbclid=IwAR0TV30vuON_RYEVqZtmMRJS7v9MEwQ8p4fQpgYzWBzdVevzZBhmO09zFyc)

2013. november 12. kedd, 20:30 
Drága, szeretett leányom, miközben az Én Időm közeledik, sokan aludni fog-
nak, de azok, akik meg vannak áldva, hogy nyitva tartsák a szemüket Vilá-
gosságomra, fel fogják ismerni a jeleket. Ők azokban az áldásokban is része-
sülnek majd, amelyek segíteni fognak nekik felkészülni, és egyedül csak azok 
lesznek képesek elviselni a változásokat, akik ragaszkodnak Hozzám. 

Minél közelebb van Nagy Eljövetelem Napja, annál több ember – akik azt 
mondják, hogy szeretnek Engem – fog visszahúzódni Tőlem. Még azok sem 
lesznek képesek meglátni az Igazságot, akik szentnek vallják magukat, és akik 
önmagukat felmagasztalják földi Egyházam hierarchiájában. Ők nem fog-

val az irgalmas Atyához, aki isteni Fiában örök dicsőségének örököseivé tett 
bennünket: „Moss engem tisztává vétkemtől, tisztíts meg engem bűnömtől.” 
(Zsolt 50,4) A Szentlélek Istenhez pedig így könyörgünk: „Da virtutis me-
ritum, da salutis exitum, da perenne gaudium – Adj jámbornak jutalmazást, 
engedj boldog kimúlást, mindörökké mennyeket.” (Veni Sancte Spiritus)

Ha tényleg azt akarjuk, hogy ez az ún. járvány kártyavárként összeomol-
jon – mint ahogy ez sokkal súlyosabb csapásoknál is mindig így történt, ha 
az Úr elrendelte végüket – akkor gondoljunk arra, hogy Ő és egyedül csak 
Ő a világmindenség Ura, égen és földön Övé minden hatalom, amit mi 
minden alkalommal megpróbálunk magunkhoz ragadni, amikor bűnt 
követünk el, azáltal, hogy vonakodunk szent parancsainak engedelmes-
kedni, és ily módon a Sátán rabszolgájává tesszük magunkat. Ha Krisztus 
békéjére vágyunk, akkor Krisztusnak kell uralkodnia, és az Ő birodalma az, 
amire vágynunk kell, kezdve saját magunknál, családunknál, baráti- és isme-
rős-körünknél, vallási közösségünknél. Adveniat regnum tuum – Jöjjön el a 
Te országod! Ha ehelyett megengedjük, hogy a bűn és a Krisztus elleni 
lázadás gyűlölettel teli zsarnoksága megvalósuljon, akkor a Covid-őrület 
csak a kezdete a földi pokolnak…

A jóvátétel és a saját, valamint fivéreink, az Egyház férfiai és a minket 
kormányzók bűneiért való vezeklés eme szellemével készüljünk tehát fel a 
húsvéti gyónásra és szentáldozásra. Az igazi és szent „új reneszánsz”, amire 
törekednünk kell, nem más, mint a kegyelemben való élet, az Istennel való 
barátság és az Ő szent Édesanyjával és a szentekkel való állhatatos közös-
ség. Az igazi „soha többet nem lesz úgy, ahogy korábban” szlogennek annak 
kell lennie, amit a gyóntatószékből felállva mondunk ki, amikor elhatározzuk, 
hogy nem követünk el több bűnt, és szívünket trónként ajánljuk fel az eucha-
risztikus Királynak, amiben Ő szívesen vesz lakhelyet, miközben mi minden 
tettünket, gondolatunkat, lélegzetünket neki ajánljuk fel.

Legyen ez a kívánságunk a feltámadás elkövetkező ünnepére, Királynőnk 
és Úrasszonyunk, a Társ-Megváltó és minden kegyelem közvetítőjének ke-
gyes tekintetétől kísérve.

† Carlo Maria Vigano, érsek
2021. március. 9.
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radtak – mert visszautasították Irgalmasságom Kezét –, át lesznek adva a fe-
nevadnak, akit bálványoztak, és akinek kedvét keresték. 

Oly sok ember lesz, akik mindvégig el fognak utasítani Engem. Az emberi-
ség kétharmada le fog köpni Engem, harcolni fognak Beavatkozásom ellen, 
és mindenféle trágárságot fognak Rám kiabálni. Miközben az a nap egyre kö-
zelebb és közelebb kerül, az Irántam való gyűlölet mindenki számára nyilván-
való lesz. Még azok is, akik azt a benyomást keltik a világban, hogy tisztelik 
Istent, halkan átkozni fognak Engem. 

Az a nap, amikor a fenevad csalása mindenki szemeláttára napvilágra kerül, 
olyan nap lesz, amit senki sem fog elfelejteni. Mert az a nap, amikor a világ látni 
fogja a csalót, az antikrisztust, amint Koronámmal a fején, piros Palástba öltöz-
ve felemelkedik, az a nap lesz, amikor tűz fog ömleni a szájából. Amikor a bor-
zalom egyértelmű lesz számukra, a tűz be fogja őt borítani, és ő, meg mindazok, 
akik hűséget esküdtek neki, a mélységbe lesznek dobva. És aztán jönni fogok Én, 
amint azt már mondtam nektek. Fel fogom támasztani Egyházamat, és egységre 
viszem a világot Atyám Szent Akaratával, és végre béke fog uralkodni. 

Mindaz, amit már mondtam nektek, igaz. Minden, ami meg fog történni, 
úgy fog történni, ahogyan azt nektek előre megmondtam. Minden gyorsan fog 
megtörténni, mert Haragom ellenére, melyet az ember képmutatása és há-
látlansága váltott ki, Én csupán azért jövök, hogy végre véget vessek ennek 
a szenvedésnek. Azért jövök, hogy megmentsek minden bűnöst, de sokan el 
fogják utasítani a megmentésük érdekében tett próbálkozásomat. 

Legyetek erősek, szeretett követőim, mert Én meg fogom védeni azokat a 
bűnösöket, akik a Nagyfigyelmeztetés alatt elfogadják Irgalmasságom Kezét. 
Tehát ebbe a Nagy Égi Beavatkozásba Isten minden gyermeke belefoglalta-
tik, hívők és hitetlenek egyaránt. De ez idő után Isten angyalai szétválasztják 
a jókat a gonoszoktól. Az idő rövid. 

Jézusotok

ják látni az Igazságot, mert nagyon el lesznek foglalva olyan dolgokkal és 
szertartásokkal, amelyek Rám nézve sértőek lesznek. 

Az első jel az lesz, hogy a Föld gyorsabban fog forogni. A második jel a 
Nappal kapcsolatos, ami nagyobbnak fog látszani, fényesebb lesz, és elkezd 
majd forogni. Mellette egy másik napot fogtok látni. Ezt követően az időjárás 
a világot meg fogja rázni, és a változások azt fogják jelenteni, hogy a Föld-
nek számos része el fog pusztulni. Ezek a büntetések – és ezekből sok lesz 
– le fogják tépni az emberiségről a büszkeséget, és így a lelkek könyörögni 
fognak Isten Irgalmáért. Semmi más nem fogja megindítani a megkeménye-
dett lelkeket, akik kizárták Isten Szeretetét az életükből. 

Az emberiség bűne gyorsan fog növekedni, és a bálványimádás bűne 
háromszorosan be fogja burkolni a Földet. A pogányság királyi monarchi-
aként öltözve, beszivárog majd földi Egyházamba. Amikor a pogányok át-
ölelik Egyházamat, nem azért fogják tenni, hogy imádják Istent. Amikor a 
pogányok, ateisták és a hitetlenek – akik szemmel láthatóan elutasítják Isten 
Létezését – átölelik Egyházamat, akkor nem azért fogják tenni, hogy Előttem, 
Jézus Krisztus előtt Hajtsanak térdet. Amikor Egyházam bejelenti, hogy tárt 
karokkal fogad mindenkit, ne tévesszen meg benneteket. Ez nem azt jelenti, 
hogy a pogányokat azért fogadják be Egyházamba, hogy ők is meghajolja-
nak a Tabernákulumom előtt. Nem, ez azért lesz, hogy a bálványimádást 
fitogtatassák Előttem, melyet a büszkeség bűne okozott, hogy meggyalázzák 
a Szent és Szentséges Tabernákulumokat. Pogány szimbólumokat fognak 
Oltáraimra helyezni, és azt fogják követelni, hogy a gyanútlan gyülekezetek 
meghajoljanak, kegyesen és nagylelkűen elfogadván fivéreiket és nővérei-
ket. Mindenkit arra fognak kérni, hogy tagadják meg az Igazságot, és üdvö-
zöljék azokat a hamis imádókat, akik Oltáraimat fogják taposni. Ezt követően 
Isten Keze le fog sújtani. 

A háborúk ki fognak terjedni; földrengések fogják megrázni a Földnek 
mind a négy sarkát, és éhínség fogja súlytani az emberiséget, és minden 
Isten előtt elkövetett gonosz gesztusnak és sértésnek szörnyű büntetés lesz 
a következménye. Amikor azok, akik elfogadják Irgalmamat, vezetni fogják 
Egyházamat, akkor minden démon átkozni fogja Isten eme gyermekeit. Isten 
be fog avatkozni, hogy megvédje őket, és jaj azoknak, akik Teremtőjük Arcá-
ba fognak köpni. 

Az idő elérkezett. Azok, akik átkoznak Engem, szenvedni fognak. Azok, 
akik követnek Engem, túl fogják élni ezt az üldöztetést egészen addig a Napig, 
amikor majd Irgalmas Karjaimba ragadom őket. És aztán azok, akik megma-
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ké váljunk. Mert mikor az áldozás után egyedül maradok Krisztussal, mintha 
hallanám szavát a néma csöndben: Gyönge vagy? Én leszek erősséged. Fáradt 
vagy? Én leszek felüdülésed. Szegény vagy? Én leszek kincsed. Egyedül vagy? 
Én leszek társad. Szomorú vagy? Én leszek vigasztalásod. De talán mindez csak 
szép, poetikus elgondolás, rózsaszínű felhők kergetése? Csakugyan ennyi lendü-
let, ennyi öröm, ennyi harci-készség áradna reánk a szentáldozásból? 

Aki ezt még magán nem tapasztalta és nehezen akarja elhinni, hallgassa 
meg azt a levelet, amit a napokban kaptam egy gyakran áldozó hallgatómtól. 
Mint írja, „messziről és mélyről” jutott el ismét az Istenhez; de halljátok csak, 
mit jelent számára a gyakori áldozás.

„Még mindig erősen vonz és szédít a mélység s másként nem volnék képes 
egyensúlyomat megtartani. Csak az Oltáriszentségnek köszönhetem, hogy – 
botladozva bár – de mégis lassan, nagyon lassan előbbre jutok. 

Mert az Oltáriszentség szeretetteljes de erélyes nevelő. Nem szereti a léha 
olvasmányokat, – hát kénytelen voltam lemondani azokról; s mert olvasni 
mégiscsak kell, lassan megkedveltem a vallásos, tiszta írásokat.

Nem tűri a könnyelmű beszédeket sem, – hát lassan elmaradoztak mellőlem 
azok, akiket csak ez mulattat, én pedig lassan rászoktam, hogy az így nyert sza-
badidőt hasznos ismeretek gyarapítására fordítsam: a Katolikus Világnézeti Tan-
folyamon két teljes szemesztert hallgattam, azonkívül részt vettem triduumokon, 
lelkigyakorlaton, missziós és böjti beszédeken, és úgy itta a lelkem mindezt, 
mint a szomjas föld a záport. Az önfegyelem mind erősebb lesz bennem, ha arra 
a Szentostyára gondolok, Aki a tabernaculumban már vár engem, s Aki másnap 
az enyém lesz! Sok mindenről le tudok így mondani, olyasmikről is, amikről azt 
hittem, hogy soha, senki kedvéért nem volnék képes lemondani róluk.

Féltem is eleinte, hogy mindaz, ami a lelkemben történik, talán csak múló fellán-
golás csupán, amit csak annál nagyobb lehűlés, kiégés és sötétség követhet majd; 
de most már erősen bízom abban, hogy ez nem ellobbanó szalmaláng, hanem ez 
már az örökmécses egyenletes, szelíd, állandó lángja az Oltáriszentség előtt.”

Eddig a levél. De Vajon kell-e még sokat ajánlgatnom a szentáldozást? 
Kell-e sokat beszélnem annak lelket érlelő, erősítő, boldogító, bátorító és 
nyugtató hatásáról? Pedig van még egy újabb hatása is (szépséget is ad).

(részlet: A szentségi Krisztus c. 9. NEK füzetből  – Dr Tóth Tihamér gondolatai)

***
A 10 db „NEK” füzet megrendelhető Alapítványunknál!

300.- Ft/db + postaköltség

Az Eucharisztikus  
Világkongresszusra készülve

II. A szentáldozás nyugalmat ad

Ha pedig az áldozás bátorítást ad a léleknek, ad természetszerűleg jóleső, gyó-
gyító, szelíd nyugalmat is. Ki nem érezte volna még azt az áldott nyugalmat és 
örömet, ami úrrá lesz rajtunk a jól végzett szentáldozás után? Miért tud az ál-
dozás nyugalmat szerezni a léleknek?

A) Először azért, mert ilyenkor vagyunk igazán és teljesen Krisztus kinyi-
tott tenyerében. Ilyenkor mondhatjuk el jogosan, amit egy haditengerész matróz írt 
haza édesanyjának: „És ha hallanád, hogy a cirkálónk elsüllyedt és senki sem mene-
kült meg, ne sírj. A tenger, ahová testem merült, az én Megváltóm kinyitott tenyere, 
ahonnan senki el nem tud engemet ragadni!” Milyen meleg gondolat: mikor áldo-
zom, az én Megváltóm kinyitott tenyerén pihenek, ahonnan senki el nem tud engem 
ragadni! De hát nem vakmerőség-e ilyen meleg, bensőséges egyesülésre törekedni 
Krisztussal? Nem felfuvalkodottság-e ez részünkről, gyönge emberektől?

Annyira nem, hogy Krisztus ezt egyenesen meg is követeli. „Maradjatok énben-
nem és én tibennetek... Aki énbennem marad és én őbenne, az bő termést hoz” (Jn 
15,4. 5) – mondotta egy ízben maga az Úr. Máskor meg így szólt a szamariai asz-
szonyhoz: „Ha tudnád az Isten ajándékát, és hogy ki az, ki neked mondja: Adj innom, 
talán te kérted volna őt, és ő élő vizet adott volna neked”. (Jn 4,10) Ez az élő víz, mely 
örömmel árasztja el a lelket, és mennyei nyugalmat ad neki, a szentáldozás forrásából 
fakad; Isten ezt a forrást azoknak nyitja meg, akik őt szeretik. (vö. Sir fia 1,10)

Amikor tehát áldozunk, odahajtjuk homlokunkat, az élet viharától megté-
pett homlokunkat Krisztusnak nyugtató, szelíd tenyerébe és onnan vihart el-
csitító erő árad át lelkünkbe.

B) De az áldozás nyugalmat szerez a léleknek azért is, mert ilyenkor vagyunk 
igazán békében az Istennel. Ilyenkor teljesedik rajtunk Krisztus ígérete: „Az én 
békességemet adom nektek; nem miként a világ adja, adom én nektek”. (Jn 17,27) 
Már pedig békében lenni az Istennel jelenti megnyerni a lélek egyensúlyát, nyu-
galmát, örömét, megnyerni azt a boldogságot, amiről szintén Krisztus Urunk be-
szél: „Boldogok a tiszta szívűek, mert ők meg fogják látni az Istent”. (Mt 5,8)

Így aztán már megértem, hogy egy áldozásban – egyetlen egyben is, – a ke-
gyelemnek olyan óceánja rejlik, amennyi elégséges lenne ahhoz, hogy szentek-
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A Nagy Lajos király idejében épült egyhajós, gótikus templomot a XVIII. 
század első felében barokk stílusban felújították. A barokk főoltárt 1877-ben 
cserélték ki a mai neogót főoltárra. A forrás-kút fölé, amelyben a kegyszobrot 
találták, 1696-ban kerek kápolnát emeltek. A helyhez fűződő legendás történe-
tet ennek falképei mutatják be.

Máriavölgy a török időkben és még utána is 1786-ig - II. József föloszlató 
rendeletéig - a pálos rend központja volt.

A 41,5 cm magas kegyszobor ülő Boldogasszony, ölében, bal térdén ül az 
áldást osztó gyermek Jézus. Szűz Mária jobbjában országalma, a kis Jézus bal 
kezében könyv van. A koronával ékesített szobrot öltöztetik. Az öltözet fölső 
részén már a XVII. századi ábrázolásban is szembe tűnik a Jézus és Mária mo-
nogram, alatta a holdsarlóval. Ez alatt három lángnyelven olvasható a Salve 
Regina imádság befejező fohásza: O clemens, o pia, o dulcis Virgo Maria (Ó, 
irgalmas, ó kegyes, ő édes Szűz Mária).

A kegyszobrot - valószínűleg a királyi alapítás tudatában - Patrona Regni 
Hungariae (Magyarország Patrónája) néven emlegették. I. Lipót császár 1687-
ben, a pozsonyi országgyűlés alkalmával Máriavölgybe zarándokolt, és a tö-
rök alól akkor már részben fölszabadított országot a Magyarok Nagyasszo-
nyának ajánlotta föl. Az I. Lipót uralkodása idején forgalomban lévő magyar 
máriás pénzeken a Patrona Hungariae ábrázolás a máriavölgyi kegyszobrot 
mintázza.

A máriavölgyi kegyszobor alapján készült Vác-Hétkápolna kegyképe.
A Szűzanya közbenjárására Máriavölgyben történt csodákat Kollenics 

András pálos szerzetes, nagyszombati teológiai főiskolai tanár írta meg „The-
saurus in agro absconditus” (A földbe rejtett kincs) című, 1713-ban Nagy-
szombatban megjelent könyvében. Könyve végén megjegyzi: „Ha pedig min-
den malasztot és csodás mennyei jótéteményt… le akarnók írni, nem férne 
bele szerény művembe”.

Mária völgy két főbúcsúja pünkösdkor és Szűz Mária születése napján, 
szeptember 8-án van. Ezeken a napokon, de egyéb alkalmakkor is, sok zarán-
dok keresi föl a kegyhelyet. A zarándokok a templom melletti hegyoldalban 
lévő, az 1930-as években épített keresztút stációinál keresztúti ájtatosságot 
is végezhetnek. Egy évtizede szervezett magyarországi zarándokcsoportok is 
rendszeresen látogatják a máriavölgyi kegyhelyet.

†K.D.

Mária-
  kegyhelyek     

Máriavölgy

A történelmi Magyarország Pozsony vármegyéjében, Pozsonytól kb. 20 km-re 
északra, a Kis Kárpátok nyugati oldalán van az egyik legrégibb magyar zarán-
dokhely, a máriavölgyi egykori pálos templom. A templomot és a mellette lé-
vő valamikori pálos kolostort Nagy Lajos király alapította 1377-ben, a kegy-
hely története azonban még Szent István korába nyúlik vissza.

A legenda szerint a vértanú Szent Gellért csanádi püspöknek egyik korábbi 
remetetársa élt ezen a tájon, és magányában, 1030-ban, hársfából szép Szűz 
Mária szobrot faragott Isten Anyjának tiszteletére. Ezt előtt ájtatoskodott soká-
ig, a Szent István halálát követő zavaros időkben azonban a szobrot elrejtette 
az erdőben. Több mint száz év múlva egy rabló telepedet meg a remetekuny-
hóban feleségével együtt. Az asszony itt két szörnyeteg formájú gyermeket 
szült. Ekkor a rabló magába szállt, torzszülött gyermekeit Isten büntetésének 
tartotta, bűneit őszintén megbánta, és elhatározta, hogy életét megjavítja. Egy 
éjszaka megjelent álmában a Szűzanya, és azt ígérte neki, hogy az ikrek em-
beri alakot kapnak, ha a közeli forrás-kút vizében megmossa őket. Hallgatott 
az égi szóra: Szűz Mária ígérete beteljesedett, a gyermekek meggyógyultak. A 
csoda híre gyorsan elterjedt, és ettől kezdve sok gyógyulni vágyó beteg ember 
kereste fel a forrást.

1330-ban egy világtalan koldus égi hang buzdítására a forrás-kúthoz vitette 
magát. Ájtatos imádság után megmosta szemét a kút vizében. Visszanyerte 
látását, és a kút fenekén megpillantotta a Boldogságos szűznek közel három-
száz évvel azelőtt elrejtett szobrát. A szobornak faoszlopot csináltatott, arra 
állította, és ettől kezdve még többen jöttek a helyre imádkozni, betegségben 
gyógyulás keresni.

A csodák hírére zarándokolt ide Nagy Lajos király is, a Boldogasszonynak 
nagy tisztelője. Templomot építtetett, és a csodás hírű szobrot annak oltárára 
helyeztette. Kolostort is alapított kedvelt pálos szerzetesei részére.
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A nyelvetek csak a bölcsesség és a jóság szavaira oldódjon meg. Csukód-
jon be a szátok az ítéletekre, a kritikákra, a sértegetésekre, a zúgolódásokra, a 
rágalmakra, a kétszínűségre és a nem őszinteségre.

A szemek nyíljanak ki a betegek, a szegények, a kicsinyek, az elhagyatot-
tak, a megvertek, az üldözöttek, az elnyomottak, a megöltek mély sebeinek a 
meglátására.

A tekinteteteket csukjátok be a tisztátalanság, a gonoszság, a szörnyűségek, 
a kísértések, a kegyetlenség és minden rossz előtt!

A kezeiteket mindenki megsegítésére nyissátok ki, járjatok a zord és véres 
utakon, hogy megkeressétek az elveszett szegény fiaimat, ajánljátok nekem a 
ti szíveteket, hogy Én szerethessek bennetek és általatok úgy, hogy mindenki 
megkaphassa az anyai jelenlétem vigaszát.

Szertett fiaim, kérem, hogy ajándékozzátok Nekem ezeket a virágokat, 
hogy kedvesebbé tegyétek Számomra ezt a májusi hónapot, amit ti ma elkezd-
tek. Engem csak így éreztek magatokhoz közel. Csak így terjesztitek magatok 
körül az én anyai jelenlétem karizmáját. Csak így sugározzátok az én szeretet- 
és reménysugaraimat.

Csak így élitek meg a nekem tett önfelajánlásotokat. Rajtatok keresztül 
most a mennyei Édesanyát mindinkább hívják, elfogadják, követik és együtt 
élnek vele, s így az én Szeplőtelen Szívem elnyeri a legnagyobb diadalát.”

Sant Omero (Teramo, Olaszország) 1993. május 1., Első szombat

***

A Szűzanya arra hív, hogy próbáljuk meg teljesen szívvel lélekkel megélni 
Szeplőtlen Szívének tett önfelajánlásunkat. Igyekezzünk mindent Vele csinál-
ni, mindent!

Kéri a Szűzanya, hogy építsünk ki életünkben olyan időszakokat, amikor 
belső csendben tudunk lenni. Ezért meg kell küzdeni, hiszen a sátán mindent 
megtesz, hogy állandóan valamilyen „zaj” legyen körülöttünk.

Ha sikerül kialakítani „csendeket” életünkben, akkor abban a csendben 
meg tud szólalni az Isten. Meg tud szólalni az Evangélium, meg tud szólalni 
a Szentlélek.

Igyekezzünk imánkat minél intenzívebbé tenni, imáinkat szívből és szív-
vel végezzük, teljes önátadásban a Szűzanyával együtt – mert ha Vele együtt 
imádkozunk, imánk sokkal előbb meghallgatásra talál.

Érdekes ez a felszólítás: tagadjátok meg érzékeiteket!

Mária kicsinyei
Személyes gondolatok a Máriás Mozgalomban

Az anyai jelenlétem

„Szeretett fiaim, ma meghívlak benneteket, hogy különös kötelességgel éljé-
tek a Szeplőtelen Szívemnek tett önfelajánlásotokat.

A legjobb mód az, hogy ajánljátok nekem ezt a májusi hónapot, amit az 
Egyház különös tiszteletemre szentelt. Ebben a hónapban különösképpen kö-
zeletekben vagyok, és éreztetni kívánom mindannyiatokkal anyai Jelenléte-
met.

Sikerül megéreznetek a mellettetek levő anyai jelenlétemet, s mint a kis 
gyermekek, megszokjátok, hogy mindent Velem együtt csináljatok.

Imádkozzatok Velem, dolgozzatok Velem, szeressetek Velem, szenvedjetek 
Velem, hallgassatok Velem. A hallgatás legyen számotokra az én anyai jelen-
létem jele.

Egy belső csend, legyen számotokra, amely véd benneteket a lármák és 
képek fülsiketítő zajától, ami állandóan kitölti napjaitok múlását.

Álljatok ellent a sajtó és a televízió könnyű kísértéseinek, ennek a szörnyű 
eszköznek, melyet Ellenfelem használ, hogy tőlem és Jézus fiamtól eltávolít-
son benneteket.

Egy belső csend, legyen számotokra, amely rávezet, hogy szeretettel és hit-
tel hallgassátok az Isten egyedüli Igéjét.

Hatoljatok be az igazság és a szépség mély titkába, melyet nektek az Evan-
géliumban kinyilatkoztatott. Jézus Evangéliuma legyen az élet egyedüli igéje, 
amit ti kerestek, hallgattok, szerettek és átéltek. Ez legyen a ti belső csendetek, 
ami benneteket a szemlélődéshez és az imához vezet!

Váljon intenzívebbé az imátok! Legyen a szív imája, amit ti Velem és Ál-
talam végeztek. Ezért mindenütt virágozzanak az imacenákulumok, melyeket 
kértem tőletek, mint illatos virágokat, s melyek egy nagy szárazság és általá-
nos tékozlás sivatagában nyílnak.

Tagadjátok meg az érzékeiteket! 
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A Sátánnak sikerült behatolnia az Egyházba, Isten új Izraelébe. Belépett 
oda a tévedés és a bűn, a hit elvesztése és a hittől való elpártolás, az élvezetek 
keresése és a világgal való megalkuvás.

Ezekben az években sikerült neki elcsábítania püspököket és papokat, szer-
zeteseket és híveket.

A szabadkőművesség erői az Egyházba alattomos és rejtett módon hatoltak 
be, és fellegvárukat ott állították fel, ahol Fiam, Jézus Helytartója él és mű-
ködik.

A harc véres éveit élitek, mert a nagy megpróbáltatás már mindenki számá-
ra elérkezett.

Megvalósulóban van mindaz, amit az üzenet harmadik része tartalmaz, 
amit még nem hoztak nyilvánosságra, de amely már nyilvánvalóvá vált az 
általatok megélt eseményekből.

Hogy felkészítselek titeket ezekre az eseményekre, létrehoztam a világ 
minden részén a Máriás Papi Mozgalmam művét.

És így kiválasztottam ezt a legkisebb és legszegényebb gyermekemet, és 
elvittem mindenhová, mint az üdvösség és az irgalom anyai tervemnek esz-
közét.

Általa mindenhonnan hívtalak benneteket, hogy magatokat Szeplőtelen 
Szívemnek ajánljátok, hogy mindenki belépjen a biztos menedékbe, ame-
lyet a mennyei Édesanya számotokra előkészített, hogy szaporítsátok az 
imacönákulumokat, amelyek mint a villámhárítók, megvédenek titeket a bün-
tetés tüzétől.

Közületek mily sokan válaszoltak gyermeki szeretettel és nagylelkűen.
Most már a tervem megvalósulóban van, és az a terv, melyet erre a kis gyer-

mekemre bíztam, beteljesülőben van.
Ezért titeket, akik megvigasztaltok és megdicsőítetek engem, ma egy Édes-

anya különös boldogságával nézlek.
Felhívlak titeket, hogy félelem nélkül, de nagy bizalommal és reménnyel 

éljétek a harc ezen véres éveit!
Az eddig soha nem tapasztalt szenvedések kelyhéből, az emberiség által 

soha nem ismert kegyelem és életszentség, szeretet és igazságosság, öröm és 
béke új korszakának isteni napja származik!”

Caravaggio-i kegyhely (Olaszország), 1993. május 13., 
Az első fatimai jelenés évfordulója

***

Ha belegondolunk, akkor mégis igazat kell adnunk, hiszen érzékeink evilá-
gi érzékek, és evilág fejedelme a legnagyobb ellenségünk. Tehát érzékeinket 
valóban Istenhitben kordában kell tartanunk. Ez Egyházunk tanítása, de mégis 
fontos, hogy erre külön felhívja figyelmünket a Szent Szűz. Részletesen kifej-
ti, hogy nyelvünk, szemünk, tekintetünk, kezünk mit tegyen és mit ne tegyen, 
hogy az életszentség felé tudjunk haladni.

Amennyiben az önátadásunkat hatékonyan meg tudjuk élni, csendet tudunk 
adni az égieknek, és érzékeinket is kordában tartjuk, akkor tudunk a Szűzanya 
igazi gyermekeivé válni, akkor tud rajtunk keresztül működni a Szűzanya eb-
ben a világban. Így tudunk példát adni környezetünknek, és ezáltal segíteni a 
Szűzanya Szeplőtelen Szívének diadalát. Komoly napi feladat, de igen szép 
gyümölcsöket ígér.

Jánossy Gábor

A harc véres évei

„Ezen a tisztelt kegyhelyen egy teljes napi cönákulummal emlékeztek ti, Lom-
bardia területéről való Mozgalmam papjai és hívei, a fatimai szegény Cova da 
Iriában történt első jelenésemre.

Még bent vagytok e jelenésem idejében.
Legyetek mindenekelőtt ezen üzenetem szívében!
A Napba öltözött Asszony és a vörös Sárkány közötti harc ezekben az évek-

ben a leghevesebb szakaszába ért. A Sátán megalapította országát a Földön. 
Most biztos győztesként uralkodik.

A hatalommal rendelkező erők, amelyek az aljas terveik szerint előkészítik 
az emberi eseményeket, nem mások mint a gonoszság sötét és ördögi erői.

Sikerült rávenniük az emberiséget, hogy Isten nélkül éljen, mindenfelé el-
terjesztették az elméleti és gyakorlati ateizmus tévedését, új bálványokat al-
kottak, amelyek előtt az emberiség imádatra hajol: az élvezetet, a pénzt, a 
kevélységet, a tisztátalanságot, a hatalmat és a kegyetlenséget.

Így ezekben az években az erőszak mindinkább terjed, az Önzés az emberi 
szíveket keménnyé és érzéktelenné tette, a gyűlölet égő tűzként lobbant láng-
ra, a háborúk a világ minden részén szaporodtak, és most már egy új, szörnyű 
világháború veszélyében forogtok, s ez a népek és nemzetek pusztulásához 
vezethet, amelyből senki sem kerül ki győztesen.
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A r ó z s a f ü z é r

Imádságra, böjtre és lemondásra hívlak benneteket

A Szűzanya 2021. január 25-i üzenete: „Drága gyermekek! Ebben az időben 
imára, böjtre és lemondásra hívlak benneteket, hogy erősebbek lehessetek a hit-
ben. Ez az idő az ébredés és a születés ideje. Ahogyan a természet önmagát ad-
ja, ti is, kicsi gyermekeim gondolkodjatok el azon, hogy mennyi mindent kapta-
tok. Legyetek a béke és a szeretet örömteli hordozói, hogy jó legyen számotokra 
a földön. Vágyakozzatok az ég után, mert az égben nincs szomorúság, sem gyű-
lölet. Ezért kicsi gyermekeim, döntsetek újra a megtérés mellett, hadd uralkod-
jon életetekben a szentség. Köszönöm, hogy válaszoltatok hívásomra.”

A Szűzanya múlt havi üzenetében arra hívott bennünket, hogy a remény tanúi le-
gyünk. „Kicsi gyermekeim, ne engedjétek meg, hogy kialudjon a jobb jövőbe vete-
tett hitetek és reményetek.” Ebben az üzenetben pedig hitünk megerősítésére hív. A 
hit, a remény és a szeretet – ezen a három isteni erényen nyugszik teljes egészében 
lelki életünk. Sohasem mondhatjuk, hogy eléggé hiszünk Istenben és eléggé szeret-
jük Őt, hogy reményünk olyan erős, hogy semmi sem tudja megingatni. Mindig van 
lehetőség arra, hogy tovább növekedjünk ebben a három erényben. Évtizedek óta 
tartó jelenéseinek során Szűz Mária sokszor beszélt azokról a hathatós eszközökről, 
amelyek táplálják és erősítik az Istenbe vetett hitünket. A keresztény hagyomány 
kipróbált eszközei: az ima, a böjt, a lemondás és az irgalmasság cselekedetei. 

A Szűzanya most, a nagyböjt előtt szeretne felébreszteni és arra biztatni 
bennünket, hogy vegyük komolyan hitünk, reményünk és szeretetünk meg-
erősítésének eszközeit. A nagyböjt bevezet minket a böjtbe, a lemondásba, 
az önmagunknak való meghalásba és a bőséges termést hozó magvetésbe. Ez 
az idő a megtérést, az újrakezdést és a megtett út felülvizsgálását kéri tőlünk, 
valamint azt, hogy új erőt kérjünk feladatainkhoz.

Arra figyelmeztet bennünket a Szűzanya, hogy még nem értünk célba, hogy 
még úton vagyunk, nem haladtunk előre a hitben és az erényes életben, még 
csak most kezdtük el. Szent Ferenc életének végén azt mondta testvéreinek: 
„Testvéreim, kezdjünk hozzá, mert eddig még semmit sem tettünk!” 

75 évvel a fatimai jelenések után a Szűzanya kemény szavakat használ, mely 
mellet nem mehetünk el:

„A Napba öltözött Asszony és a vörös Sárkány közötti harc ezekben az 
években a leghevesebb szakaszába ért. A Sátán megalapította országát a Föl-
dön. Most biztos győztesként uralkodik.”

25 évvel ezelőtt már azt mondja a Szent Szűz, hogy elérkezett a harc a leg-
hevesebb szakaszához. Ez a csata végefelé szokott előfordulni, ott összponto-
sít mindenki a legnagyobb erővel. 

A sátán kíváló eredményt ért el, az emberiség igen nagy részét már akkor-
ra rávette a legkülönbözőbb eszközökkel az elméleti és gyakorlati ateizmus 
gyakorlására (a szocialista és a kapitalista országokban más-más eszközöket 
használt, de mindenhol megvan az eredmény). Milyen bálványokat imád az 
emberiség nagy része? Élvezetet, pénzt, kevélységet, tisztátalanságot, hatal-
mat, kegyetlenséget, így terjed az erőszak és az önzés, kihűlnek a szívek.

Ezért jöhetnek létre háborúk mindenfelé (az oltások révén most egy bioló-
giai háború részesei lettünk mi is ateisták és hívők egyaránt…).

A sátán a kb. 100 év alatt felépített technikájával mostanra már Egyhá-
zunk közepébe is behatolt, ezért egyre gyakrabban hallunk tévedésekről, egyre 
gyakrabban látunk hittől való elpártolást, élvezetek keresését, a világgal való 
megalkuvást papjaink, és akár főpapjaink részéről is. Ezért mondja a Szűz-
anya, hogy a nagy megpróbáltatás ideje már mindenki számára elérkezett. A 
fatimai harmadik üzenet azon részét, melyet nem hoztak nyilvánosságra, azt 
most már a bőrünkön tapasztalhatjuk…

Hogy a nagy megpróbáltatásokat hitben talpon maradva tudjuk átélni, ezért 
hozta létre a Szűzanya a Máriás Papi Mozgalmat. Ezért tartunk mi, hívek is 
cönákulumokat. Ezeken a cönákulumokon rendszeresen felajánljuk magunkat 
a Szűzanya Szeplőtelen Szívének, így villámhárítót képezünk, mely meg tud 
védeni a büntetés tüzétől.

A Szűzanyára hagyatkozva, vele imádkozva tudjuk félelem nélkül, nagy bi-
zalommal és reménnyel élni harcunkat ezen véres években, hiszen egy csodá-
latos új korszak, a szeretet, igazságosság, öröm és béke korszaka áll előttünk. 
De el kell fogadnunk, hogy a feltámadást meg kell előzze a Golgota. Ehhez 
kapunk erőt a Szűzanyától!

Jánossy Gábor
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Az életünk állandó újrakezdés, lassan haladunk a végső cél felé. Ha a Szűz-
anyára hallgatunk, akkor semmit sem fogunk elveszíteni, hanem megkapjuk 
mindazt, amit Isten nekünk szeretne ajándékozni. 

Ez az ég hívása és hangja, az Édesanya hangja, aki arra hív bennünket, hogy 
tegyük jóvá mulasztásainkat és felelőtlenségeinket, amelyek uralkodhatnak raj-
tunk. Nemcsak az ételről, italról való lemondásról van szó, hanem arról, hogy 
életünkbe visszafogottságot és a lemondás új mértékét kell helyeznünk. 

Azt hiszem mindennapi életünkből mindnyájunknak van tapasztalatunk ar-
ról, amikor nagy rendetlenség után rendbe tettük az asztalt, a szobát, a házat. 
A takarítás, rendrakás kellemetlen dolog. Nem szívesen tesszük, szívesebben 
halogatjuk. De, ha sikerül feltakarítani, rendet tenni, akkor jól érezzük ma-
gunkat, mert az ilyen munka felszabadít, ellazít. Ha sikerül olyan dologról 
lemondanunk, amelytől függtünk, azért, mert másnak nagyobb szüksége van 
rá, az ilyen cselekedet is szabaddá tesz.

A böjt olyan eszköz, amely felfedi előttünk, hogy milyen kevés is elég az 
élethez és ahhoz, hogy az ember boldog legyen. Mi általában felhalmozzuk a 
dolgokat, az ételt és az italt, miközben azt látjuk, hogy nem adják meg szá-
munkra azt, ami után vágyakozunk, amire szükségünk van. 

Amellett, hogy szükségünk van arra, hogy rendbe tegyük a dolgainkat, szo-
bánkat, szekrényünket és otthonunkat, még szükségesebb az, hogy rendbe tegyük 
a lelkünket. Lehet, hogy sok a lelkünkben a harag, a nem elfogadás, a rendetlen-
ség. Lehet, hogy lelkünket vétség vagy bűn terheli, amelyet magunkkal cipelünk. 
De, meg tudunk szabadulni ettől a tehertől. Legyen bátorságunk elmenni ahhoz, 
Aki így szól hozzánk: „Jöjjetek hozzám mindnyájan, akik fáradtak vagytok…”

Először is fontos a tükör elé állni és magunkba nézni. Beismerni önma-
gamnak: Ez vagyok én, minden ajándékommal, a korlátaimmal, terheimmel 
és gyengeségeimmel. Beismerni önmagamnak és felismerni azt, hogy még hol 
nincs rendben az életem. Hol van bennem rendetlenség, amelyet rendbe kell 
tennem az emberekkel való kapcsolatomban, a mindennapi kötelességeimben 
és felelősségemben, az ételhez és italhoz, pénzhez való viszonyomban, hogy 
nagyobb rend legyen a lelkemben és az Isten-kapcsolatomban. 

Nem kell megijednünk, ha meglátjuk, mit kell rendbe tennünk és megvál-
toztatnunk?! A fontos az, hogy elkezdjük. Elég egy kicsi lépés, egy kicsi vál-
tozás. Nincs jogunk kétségbeesni, mert Isten meg tudja tenni azt is, ami lehe-
tetlen, ha mi megtesszük azt, amit tudunk, amire lehetőségünk van.

M.M. 
(fordította: Sarnyai Andrea)


